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Aroma, 2007-2008 sezonu 
Play-off döneminden başlayarak, 
2011-2012 sezonu sonuna kadar 

erkek ve bayan liglerinin isim 
sponsorluğunu üstlendi.

Vakıfbank Güneş Sigorta 
Challenge Cup Şampiyonu

Şampiyon Fenerbahçe

Eczacıbaşı Zentiva, 
27. Kez Mutlu Sona Ulaştı





Voleybol camiasının bizlere emanet ettiği görevi “İşe yeni alınmış bir işçi, yeni 
seçim kazanmış bir başkan, hayatında ilk defa binlerce seyircinin karşısına 
çıkan bir sporcu gibi heyecanımızı hiç kaybetmeden çalışarak” lâyığı ile 
sürdürebildiğimizi görüyorum.

Yaptıklarımızın “yeterli” gelmesi duygusundan böylece arınabilir; ne yapmış 
olursak olalım, ancak bu sayede daha iyisini ve daha fazlasını yapmak için 
uğraş verebiliriz.

Arkadaşlarımla birlikte bu tempoyu yakalayamasaydık, şu anda çok iyi 
durumda olan bütçemiz, televizyonda tekrarlar hariç yıllık 500 saat çıtasını 
geçen naklen yayın süremiz, yeniden canlanan kulüp altyapı turnuvaları, 
GSGM’den 49 yıl süre ile devraldığımız Selim Sırrı Tarcan ve Burhan Felek 
Spor Salonları, geçtiğimiz yıl 16 bayan-16 erkek takımının katılımıyla başlat-
tığımız İl Karması Müsabakalarındaki katılım sayısı bize yeterli gelir, bu duygu 
da hızımızın kesilmesine neden olurdu.

Oysa heyecanımız, çok daha fazlasını gerçekleştirme mecburiyetine sürük-
lüyor bizi.

500 saati aşan yıllık naklen yayın süremiz “yeterli” gelmediği için çalıştık. 
Bugün bu süre 800 saat.

Kulüp altyapı turnuvalarına verdiğimiz maddî destek “yeterli” gelmediği için 
çalıştık ve artırmayı başardık. Bugün katkımız yüzde 120’ye kadar yükseldi. 
“Deplasmanlı Gençler Ligi” çalışmalarımız sonuçlanmak üzere.

32 takımlı İl Karması ile sonuçlanan voleybol alt yapısını geliştirme 
çalışmaları”yeterli” gelmediği için çalıştık ve katılımı üç misli artırdık. Bugün 
Ankara’da 96 (48 bayan - 48 erkek) il karmasını oluşturacak altyapı çalışma-
ları illerde sürüyor.

Alt yapıya verdiğimiz desteği de yaptığımız yatırımı da “yeterli” bulmadık. Millî 
Eğitim Bakanlığı ile ilk ve orta öğretim kurumlarında 10 yıl içinde 10 bin öğ-
retmenin voleybol antrenörü, 100 bin öğrencinin lisanslı voleybolcu olmasını 
sağlayacak protokolü imzaladık.

Bunu da “yeterli” bulmadık ve ilköğretimin ilk 5 sınıfında “mini voleybol” 
uygulamasını başlattık.

 “Mülteci Voleybolu” projesini hayata geçirerek voleybolu, ülkemize sığınmış 
insanları da kucaklayan bir branş hâline getirdik.

Heyecanımız hiç azalmadı; aksine arttı.

Daha fazlasını yapabildikçe yapmamız gereken çok daha fazla şey olduğunu 
gördük ve çok daha fazla heyecanlandık.

Görebildiğimiz yere kadar yürüdük; oradan daha ileriyi görüp daha fazlasını 
hedefledik.

Burhan Felek Spor Kompleksi içinde yer alan mevcut salonu “yeterli” 
bulmadık; yeni bir voleybol salonu yaptık,; bunu da “yeterli” bulmadığımız için 
uzun süredir Ankara ve İstanbul’a birer olimpik voleybol salonu kazandırmaya 
çalışıyoruz.

A Erkek Avrupa Şampiyonası organizatörlüğünü aldık ancak “yeterli” bulmadı-
ğımız için Dünya Şampiyonası organizatörlüğünü almaya çalışıyoruz.

Çalışmaya devam edeceğiz, çünkü yaptığımız hiçbir şey bize “yeterli” gelmi-
yor. Gerçekten de “yeterli” olmadığını düşünüyoruz, çünkü heyecanımızı ve 
Voleybolun çok daha fazlasını hak ettiğine olan inancımızı yitirmedik.

A Bayan Takımımız yola ORKID’le devam ederken diğer kategorilerde TELE-
KOM ile anlaşma sağladık. Tüm kategorilerdeki Millî Takımlarımızın sponsoru 
var bugün.

Ancak “yeterli” bulmadık. Her mecrada anılan, övülen branşımızın Lig 
sponsoru da olmalıydı. 100 saat programsız canlı yayın ortalamasından 800 
saat programlı canlı yayına erişen voleybolun marka değeri artmış, bu değer 
artmışsa sponsor bulma ihtimali de artmış olmalıydı.

Heyecanla çalıştık.

Nihayet, voleybol camiasının sevinçle, diğer camiaların gıptayla izlediği “Lig 
Sponsorluğu” anlaşmasını sağladık.

11 Nisan 2008 günü AROMA, “Voleybol en güzel spordur.” tespitiyle 
ailemize katıldı ve Türkiye 1. Voleybol Ligleri; “AROMA VOLEYBOL LİGLERİ” 
adını aldı.

Bu dostluğu tarihi bir dönüm noktası olarak değerlendiriyor, AROMA ile 
liglerimize bambaşka bir renk geleceğine inanıyorum.

Kâr amacı gütmeyen bir kuruluş olan Türkiye Voleybol Federasyonunun 
AROMA markasıyla yolu liglerin isim hakkı paydasında birleşmiştir.

Bu çok değerli bir birlikteliktir.

Ancak değeri; Türkiye Voleybol Federasyonunun yalnızca bütçesine daha 
fazla lira-kuruş katabilme muradının gerçekleşmesinden gelmemektedir.

AROMA Firmasının salt bilinirliğini artırarak satış patlaması yapma muradından 
da kaynaklanmamaktadır.

Bu beraberlikten her iki tarafın en önemli beklentisi “marka değerini 
artırmak”tır.

VOLEYBOL, 30 ayrı televizyon kanalında her gün defalarca yayınlanan “Vo-
leybola Aromamızı kattık” sloganıyla milyonlarca ailenin evine misafir olarak 
elbette marka değerini artıracaktır.

Önemli olan; Aroma Firmasının “Voleybol” ismiyle marka değerini artıracağını 
değerlendirmiş olmasıdır.

Voleybolun yükseliş süreci elbette hızlanacaktır.

Aroma Firmasının “Voleybol” ismiyle birleşerek daha hızlı yükseleceğini tespit 
etmiş olması çok önemlidir.

Bu VOLEYBOLUN zaferidir.

Piknikte, sokakta, plajda, evimizin, okulumuzun bahçesinde, aklımıza gelen 
her yerde, direk yoksa iki ağaç arasına ip gerip de voleybol oynadığımız o 
güzel günlerin hatırası toplumsal belleğimizde daha taze değil mi şimdi?

Daha da tazelenecek gibi değil mi? Voleybol, yarın, dün olduğundan daha 
fazla anılan, tanınan, sevilen bir branş olacak gibi gelmiyor mu artık hepimize?

Bana öyle geliyor.

Geliyor gelmesine de, ne yapmış olursak olalım, bana ve arkadaşlarıma yeterli 
gelmiyor; çünkü görebildiğiniz yere ulaşınca oradan daha ileriyi görüyorsunuz

Her gün yeniden başlamak...
Erol Ünal KARABIYIK
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Yönetim Yeri
Selim Sırrı Tarcan Spor Salonu

Ülkü Mah./ ULUS
Tel: 0 312 324 52 52  Faks: 0 312 

web: www.voleybol.org.tr  
e-mail: info@voleybol.org.tr

Basıldığı Yer
Üner Yayıncılık

Konya Yolu 29. Kilometre Oğulbey Köyü Kavşağı No: 1
Tel: 0312.615 54 54 Faks: 0312. 615 54 55

Grafik Tasarım
İlker Akkaya

Dergimiz Basın Ahlak ilkelerine uyar.
Dergimiz iki ayda bir periyodik olarak yayımlanır.

Baskı türü: Ulusal
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Son yıllarda hem Milli 
Takım, hem de kulüp 
takımlarının imza 
attığı büyük uluslara-

rası başarılarla sporumuzun 
yükselen değeri haline gelen 
voleybolda yepyeni bir dönem 
açılıyor. Türkiye erkekler ve 
bayanlar voleybol liglerinin 

yeni isim sponsoru Aroma 
oldu. 

D spor’da yayınlanan Türkiye 
Bayan ve Erkek Voleybol 
Birinci Ligi, tarihinin ilk en 
kapsamlı sponsorluk anlaş-
masıyla bundan sonra “Aro-
ma Bayanlar Voleybol 1.Ligi” 
ve “Aroma Erkekler Voley-

bol 1. Ligi” olarak anılacak. 
2007-2008 Play-Off dönemi 
ile birlikte başlayan anlaşma, 
2011-2012 sezonunun sonu-
na kadar sürecek.

11 Nisan Cuma günü yapılan 
imza töreninde Türkiye Vo-
leybol Federasyonu Başkanı 
Erol Ünal Karabıyık; Fede-
rasyon olarak voleybolu geniş 
kitlelere yaymayı, milyonların 
sosyal gündemine oturtmayı, 
medyada seçkin, ilgi duyulan 
bir branş hâline getirmeyi, 
Millî Takımlarımızı dünya 
çapında kalıcı başarılara 
ulaştırmayı, bu branşı büyük 
bir spor endüstrisine dönüş-
türmeyi hedef olarak belir-
lediklerini, firmalarla Fede-

Aroma, 2007-2008 sezonu Play-off 
döneminden başlayarak, 2011-20012 
sezonu sonuna kadar erkek ve bayan 
liglerinin isim sponsorluğunu üstlendi. 
Anlaşma, lig tarihinin en kapsamlı 
sponsorluk anlaşması

Voleybola 
 Tadı

Haber



5

rasyonun yollarını kesiştiren 
bu noktadan Türk Voleybolu 
adına memnuniyet duyduğu-
nu söyledi. 

Başkan Karabıyık, 
AROMA’nın marka bilinirliği-
ni artırmak ve medyada çok 
daha fazla, kendiliğinden yer 
bulmasını temin etmek gibi 
salt ticarî amaçlarla değil, 
büyük bir sosyal sorumlu-
luğu göğüslemek adına bu 
adımı attığına inandığını 
belirterek AROMA’ya ve yayın 
kalitesiyle voleybolun sosyal 
gündemdeki payını artıran 
Doğan TV’ye teşekkür etti.

Törene katılan Doğan TV 
Yayın Grup Başkanı Murat 
Saygı; D spor’un kuruluş 
vizyonunun hayata geçtiği 
bir imza töreninde bulun-
maktan mutluluk duyduğunu 
belirterek “İzlenen, yapılan 
ve potansiyeli bulunan ancak 
bize göre haksız nedenlerle 
futbolun arkasında kalan 
dalları ilk kez “düzenli bir 
yayıncıya” kavuşturan D spor 
olarak, Türkiye Voleybol 
Federasyonu ile yaptığımız 
ortak çalışmayla bu değeri 
yeniden ortaya çıkarttık. Mar-
kalarımız için de kullanılabilir 

bir hale getirdik. Türk sporu 
için büyük önem taşıyan spor 
vizyonumuzda artık yeni bir 
ortağımız var. Doğan Yayın 
Holding, Türkiye Voleybol Fe-
derasyonu ve Aroma olarak 
sporumuza, dolayısıyla genç-
liğimize hep beraber hizmet 
vereceğiz” diye konuştu. 

Aroma A.Ş. Yönetim Kurulu 
Başkanı Metin Duruk ise, 
marka olarak her zaman 
sağlıklı yaşamı kendine ilke 
edinen ve bunu ürünlerine 
yansıtan Aroma’nın Türk 
voleyboluna yaptığı yatırımla 
aynı zamanda Türk gençli-

ğine de destek olduğunu ve 
anlaşmayı aynı zamanda bir 
sosyal sorumluluk projesi 
olarak gördüklerini vurguladı.

Voleybol ligleri sponsorluğu-
nun bu spor dalında sadece 
bir ilk adım olduğunu dile 
getiren Duruk, sözlerini şöyle 
tamamladı:

“Bu sporu zamanla tabana 
yaymak ve özellikle genç kız-
larımızın katılımlarını teşvik 
etmek için çalışmalarımız 
olacak. 

Ülkelerin gelişmişliği ile 
meyve suyu tüketimi ve spora 
yönelme arasındaki oran dik-
kat çekici. Türk voleybolunun 
dünya ve Avrupa sahalarında 
yaşadığı başarılar da herke-
sin dikkatini çekiyor. Bayan 
ve erkek liglerimiz dünyaca 
ünlü sporcuların forma giy-
diği bir organizasyon haline 
geldi. Kalitesiyle öne çıkan 
bir marka olarak, kaliteli 
sporcuların forma giydiği ve 
üst seviyede bir mücadelenin 
sergilendiği iki lige sponsor 
olduğumuz için çok mutlu-
yuz.” 

Haber
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Voleybol Okullarda 
Yaygınlaşacak

Milli Eğitim Bakanlığı 
(MEB) ile Voley-
bol Federasyonu 
arasında ilk ve orta 

öğretim kurumlarında voleybo-
lun yaygınlaşarak gelişmesini 
amaçlayan işbirliği protokolü 
imzalandı. Protokolü, Milli 
Eğitim Bakanı adına Okul içi 
Beden Eğitimi, Spor ve İzcilik 
Daire Başkanı İsmail Toksöz ile 
Voleybol Federasyonu Başkanı 
Erol Ünal Karabıyık imzaladı. 

Törende konuşan Voleybol Fe-
derasyonu Başkanı Erol Ünal 
Karabıyık, imzaladıkları pro-
tokolün meyvelerini en az 6-7 
yıl sonra alabileceklerini ifade 
etti. İmzalanan protokolün ke-

sinlikle askıda kalmaması için 
ellerinden geleni yapacaklarını 
ifade eden Karabıyık, “Türk 
voleybolu açısından önemli bir 
gün. Sporda başarıların kalı-
cı olması önemli. Başarıları 
sürekli hale getiremezseniz, 
saman alevi gibi yanar ve sö-
ner. Bu protokolle 10 yıl içinde, 
10 bin öğretmenin voleybol 
antrenörü, 100 bin öğrencinin 
de lisanslı sporcu olması he-
deflenmiştir. Bu işbirliği içinde 
önemli maddelerden birisi de 
mini voleybol uygulamasıdır. 
Bu projeyle antrenör olacak 
öğretmenlerin belirleyeceği 
öğrencilerin, bir çatı altında 
bir okulda toplanarak, kay-

naştırılması sağlanacak” diye 
konuştu.

Okul içi Beden Eğitimi, Spor 
ve İzcilik Daire Başkanı İsmail 
Toksöz ise çok önemli bir pro-
tokole imza koyduklarını ifade 
ederek, şöyle konuştu: 

“12 milyon öğrenciyle eğitim 
ve öğretim hizmetini götürü-
yoruz. Bu protokolle geleceğin 
olimpiyat ve dünya şampiyon-
larını çıkarmaya çalışacağız. 
Bu projede, herkes üstüne 
düşen görevi yaparsa, başarıya 
ulaşacağımıza inanıyorum. Bu 
protokolün, devlet-millet kay-
naşmasının bir adımı olduğunu 
düşünüyorum.”

Milli Eğitim 
Bakanlığı ile 

Türkiye Voleybol 
Federasyonu 

voleybolun 
geleceğini garanti 

altına alacak dev 
bir protokole imza 

attı. Protokolle 
10 yıl içinde, 10 
bin öğretmenin 

voleybol 
antrenörü, 100 
bin öğrencinin 

de lisanslı 
sporcu olması 

hedefleniyor
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Protokolün amaç ve hedefleri 
şöyle:

Protokolün Genel Amaçları
a. Türk voleybolunun gelişmesi 
ve okullar aracılığı ile taba-
na yayılması için; Milli Eğitim 
Bakanlığına bağlı ilköğretim ve 
orta öğretim kurumları ile TVF 
arasında gerekli işbirliği ve 
koordinasyonu sağlamak,

b. Okullar arası müsabaka plan 
ve programlarının koordineli 
olarak yapılmasını, faaliyetlerin 
ulusal ve uluslararası kuralla-
ra uygun olarak yürütülmesini 
sağlamak,

c. Beden eğitimi öğretmenleri 
için voleybol antrenörlük kurs-
ları ve seminerlerinin ortakla-
şa yürütülmesini sağlamaktır.

Protokolün Özel Amaçları

a. Milli Eğitim Bakanlığı ve 
okullar ile TVF arasındaki 
işbirliğini geliştirmek,

b. Türkiye’de okullarda ilk kez 
“mini voleybol” uygulamasını 
başlatmak ve yaygınlaştırmak

c. Türkiye’de ilköğretim ve or-
taöğretim okullarında voleybo-
lu yaygınlaştırmak,

d. YİBO’larda okuyan ve ağırlık-
lı olarak kırsal kesimden gelen 
yoksul aile çocuklarına sosyal 
destek sağlamak, değerleri or-
taya çıkarmak ve bu çocukları 
voleybol eğitimine başlatmak,

e. Kapsamlı eğitim çalışmala-
rıyla milli takımlar için geniş 
bir altyapı oluşturmak,

f. Altyapı çalışmalarında görev 
alacak beden eğitimi öğret-
menlerine sportif gelişim 
desteği sağlamak,

g. Tüm bu kitlesel çalışmaların 
bir ürünü olan elit sporcuları, 
bir veya birkaç okulda (bir il-
köğretim okulu, bir YİBO ve bir 
lise –yatılı ve/veya gündüzlü) 
toplamak ve onların eğitim ve 
sporculuk yaşamlarını birlikte 
yürütmelerine uygun ortam 
oluşturmaktır.

Hedeflenen Çıktılar
Proje uygulamaları sonucunda 
ilk 3 (üç) yılda elde edilmesi 
beklenen çıktılar şunlardır:

1) Pilot ilköğretim ve ortaöğ-
retim kurumlarındaki beden 
eğitimi ve sınıf öğretmenlerinin 
1. Kademe ve içlerinden tema-
yüz etmiş olanların II. Kademe 
olmak üzere, “voleybol antre-
nörü” statüsünü elde etmeleri

2) Pilot ilköğretim ve orta öğ-
retim kurumlarından seçilecek 
öğrencilerin voleybolcu konu-
muna getirilmesi ve böylece 
milli takımlarımız için geniş bir 
sporcu havuzunun oluşması,

3) Pilot ilköğretim ve ortaöğre-
tim kurumlarının okullar arası 
voleybol maçlarındaki başarı 
derecelerinin yükselmesi,

4) Türkiye’de voleybolun daha 
geniş kitlelere yaygınlaşması 
ve Türk voleybolunun sıçrama 
yapması,

5) Öncelikle, pilot ilköğretim 
ve ortaöğretim kurumlarının, 
daha sonra bütün ilköğretim 
ve ortaöğretim kurumlarının 
sportif kapasitelerinin güçlen-
mesi… 
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Makale

B
iz yırtınır, çırpınır, 
kelimenin tam 
anlamıyla “debe-
lenirdik” dört 
dansçı bulalım, 

filanca uluslararası turnu-
vanın bir kıyısına ulayalım, 
iliştirelim, hoşluk güzellik 
olsun, ortam olsun, o olsun 
bu olsun diye.

Beyhudeymiş.

Bilmediğimizden, haydi 
daha ağır konuşayım, 
gözümüzün önündekini 
görmediğimizdenmiş. 

Öyledir. Herkes bakar ama 
çok az insan görür.

Görememişiz biz.

Fındıklıspor’un taraftar gru-
buna bir haber uçursaymışız, 
dünyalar güzeli organizas-
yonlar yapabilir, konuklara 
ömr-ü billah görmedikleri, 
göremeyecekleri bir gösteri 
sunabilirmişiz.

Ne bilelim?

10 Şubat Pazar günü, Voleybol 
Gemisi pupa yelken yol 
alırken, üst katta Başkan, alt 
katta bizler, ebedi mesaimizi 
idrak etmekteydik.

Ankara Maliye Gençlik, Rize 
Fındıklıspor’u konuk ediyordu. 
ART naklen yayın, Oktay 
ORKUNOĞLU naklen yorum 
yapıyordu.

Bir ara, şenlik, şamata, 

tezahürat sesleri öyle ayyuka 
çıktı ki, merak ettim ne 
oluyor, nasıl oluyor diye, 
yerimden kalkıp salonu göre-
bileceğim sporcu kapısına 
gittim. İçeride, dediğim gibi 
bir 2. Lig maçı yapılıyordu. 
Buraya kadar şaşılacak bir 
şey yok. 

Tribünde ise bir Hıdrellez 
havası. 

Gel de şaşma. 

Seyirci, protokol tribününün 
sol tarafını tastamam dol-
durmuş, Maliye Gençlik - 
Fındıklı maçını seyrediyor, 
sayıyı kim alırsa alsın avuçla-
rını patlatırcasına alkışlayıp 
sahada ter döken, hoplayıp 
zıplayan çocuklara moral 
veriyordu. Birazcık da taraf 
tutuyorlardı canım. Fındık-
lıspor sayı alınca daha fazla 
destekliyorlardı. Hepsi o. 
Küsmek yok, bağırmak yok, 
kırmak yok.

Rize Fındıklıspor’un taraftar 
grubuymuş. Öğrendim.

Aile aile toplanıp gelmiş-
lerdi. Kadın-kız, çoluk-
çocuk toplanıp gelmişlerdi. 
Ana-ata, baba-dede toplanıp 
gelmişlerdi.

Maç seyrediyorlardı.

Voleybol.

Bir coşku, bir sevinç, bir 
dayanışma, bir mutluluk, 
bir hoşluk, bir memnuniyet, 

Kim Haklı?

O an salona giren 
biri ne düşünürdü?

“Fındıklıspor 
kazanmış, kutluyor.”

Horon halkası 
inadına büyüdü 

de büyüdü. 
60-70-80-90-100 

kişi devam etti 
dansa.

Hakikatte 
voleybol kazandı.

100-0.

Sezgin Kaymaz 
TVF İcra Kurulu 

Koordinatörü
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bir sevgi, bir sempati, 
bir ilgi. Anlatabileceğimi 
sanmıyorum. Ne desem 
yetmeyecek.

Bir güzellik! Öyle böyle değil.

Oracıkta kalakalmış vazi-
yette, ağzım iki karış açık, 
suratımda hülyalı ve gevrek 
bir tebessüm, sonuna 
kadar dikilip seyrettiğimi 
hatırlıyorum.

Fındıklısporlu çocukları 
şevklendirdiği kadar Maliye 
Gençlikli çocukları da şenlen-
dirdiği için dinamik, dinamik 
olduğu kadar estetik, bir o 
kadar artistik oldu o gün 
müsabaka. Oynayan da, sey-
reden de, yöneten de, sahayı 
paspaslayan da, top toplayan 
da zevk aldı.

Herkes mutlu oldu.

Bunu ne çok özlemişim.

Hüzün içinde döndüm 
masama. “Böyle insanlar 
gelip de onarmalı.” diye 
homurdanarak sporun 
ruhunu nasıl da incittiğimizi 
düşünüyordum.

Binaya dev bir balyoz indir-
mişler gibi bir ses ve titre-
şimle yerimden fırladım.

Üst fuayede bir tulum inliyor, 
tok bir ses bir şeyler haykı-
rıyor, sonra o balyoz her yeri 
tekrar zangırdatıyordu.

Şenliğin devam ettiğini 
anladım. Merdivenleri çıktım. 
Manzara şu:

Otuz, belki kırk kişilik bir 
horon halkası, az evvel tri-
bünü kucaklayan analar-
atalar-dedeler-torunlar-
oğullar kızlar el ele tutuşmuş, 
horon tepmedeler.

Maç bitti yahu!

Ama sporun ruhu yaşıyor.

İşte, on kişi daha katıldı.

“Bakos!”

Elli kişi kollarını kaldırıp 
tulumcuya teslim oldu, omuz-
larını çalkaladı.

“Dök aşağı!”

Eller aşağı düştü.

“Hemşin!”

Elli dansçı ortaya doğru rap 
rap rap, üç adım attı. Ama ne 
adımlar! Tabanları yere bir 
vuruşları vardı, benim taba-
nımın altındaki Selim Sırrı 
Tarcan Spor Salonu titreşti.

Sessizce üç geri adım daha. 
Halka ilk şekline büründü.

“Tulumcu için!”

100 el havaya kalktı, tek sefer 
çırpıldı.

Tulumcu eğilip selâm vererek 
dansına ve müziğine devam 
etti.

“Olmadı, iki daha!”

100 el yeniden havalanıp iki 
sefer çırpıldı.”

“Üüüüüç vur!”

Sağ ayaklar yere 3 sefer 
vuruldu. Derinden, tok. Zemin 
bu sefer ürperdi.

Asil, gururlu, dik duruşlu, şen 
şatır taraftarlar, horon halka-
sının cazibesine kapılan her-
kese kollarını açtılar. Derken 
Fındıklıspor’un çocukları da 
geldi katıldı.

Horonun neşesindeki, 
sahiplenmesindeki, coşku-
sundaki artış gözle görülür 
oldu. Taraftarlar, koşarken 
yere düşüp dizini kanatmış 
çocuklarını öpüp teselli eder, 

yeniden koşmaya cesaretlen-
dirir gibi kaynaştılar voley-
bolcu çocuklarıyla.

O an salona giren biri ne 
düşünürdü?

“Fındıklıspor kazanmış, 
kutluyor.”

Hayır, maçı Maliye Gençlik 
kazanmıştı. Hem de 3-0.

Horon halkası inadına büyüdü 
de büyüdü. 60-70-80-90-100 
kişi devam etti dansa.

Hakikatte voleybol kazandı.

100-0.

Shakespeare’nin dediği gibi:

“Ah efendim!

Oyun bu.

Sen kazandın,

Ama ben haklıydım.”

Gürhan KUTLUATA’yı evvelce 
bulmak lâzımmış. Oturup 
konuştuk. Her mağlubiyetten 
sonra “HAKEM HAKSIZ!” 
diyenlerin karşısına dikilmiş; 
“SPOR HAKLI!” diyordu.

Nitekim “SPOR” denilen 
fenomenin ne kadar haklı 
olduğunu bir ay sonra Atatürk 
Spor Salonundaki yarı final-
lerde de gösterdi Fındıklıspor 
taraftarları. Bu defa belki 200 
kişilik bir horon halkasıyla.

Bir dahaki halkayı kaçırma-
malı; açık elleri sıkı sıkı tutup 
katılmalıyız. Hepimiz. Becere-
bildiğimiz kadar. 
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Türkiye Kupası 
Fenerbahçe’nin

2007-2008 sezonu 
Türkiye Kupası’nın 
sahibi Fenerbah-
çe oldu. 2002-2003 

sezonundan bu yana ilk kez 
düzenlenen Türkiye Kupası 
mücadelesine statü gereği 
ikinci etaptan ve seri başı 
olarak başlayan Sarı-Laci-
vertli takım, yarı final karşı-
laşmasında İstanbul Büyük-
şehir Belediyesi’ni 25-22, 
25-21 ve 25-20’lik setlerle 
3-0 yendi. 

Yarı finalde Ankara takımı 
SGK ile eşleşen Fenerbahçe 
Ankara’daki ilk maçı 3-1 ka-
zandı. Müsabakanın setleri 
16-25, 20-25, 25-23 ve 16-25 
sona erdi. İstanbul’dak i 
ikinci karşılaşmayı 25-13, 
25-21, 23-25, 18-25 ve 
15-6’lık set skorları ile 3-2 
alan Sarı-Lacivertliler final-
de Arkas’ın rakibi oldu.

Türkiye Kupası finalinin ilk 
maçında İstanbul’da İzmir 

ekibi Arkas’ı konuk eden 
Sarı Kanarya, çekişmeli bir 
maç sonunda rakibini 3-1 
yenerken setleri de 26-28, 
29-27, 25-17 ve 29-27 kaza-
nıyordu.

İzmir’deki rövanş karşılaş-
masına daha moralli çıkan 
Fenerbahçe bu kez set bile 
vermeden galip geldi ve 
tarihinde ilk kez Türkiye 
Kupası’nın sahibi oldu.  
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Milli takımın yeni teknik 
direktörü, Sürme-
li Otel’de, Voleybol 
Federasyonu Başkanı 

Erol Ünal Karabıyık ve federas-
yon yöneticilerinin de katılımıyla 
gerçekleştirilen törende bir yılı 
opsiyonlu 2 yıllık sözleşmeye 
imza attı. 

İtalyan çalıştırıcı, imza töreninin 
ardından yaptığı açıklamada, Tür-
kiye Voleybol Federasyonu’nun 
geleceğe yönelik projelerini çok 
olumlu bulduğunu, iki yıl için-
de yapacakları çalışmalarla bir 
“devrim” yaratmaları gerektiğini 
ifade ederek, “Bir devrim yarat-
mamız gerekiyor. Milli takımla 
ilgili yapacağımız çalışmalar var. 
Aynı zamanda gençlerle ilgili de 
yapacağımızçok şey var. Üçüncü 
kez Türkiye’deyim. Türkiye bu 
evrimi gerçekleştirecek potansi-
yele sahip. Bunu memnuniyetle 
görebiliyorum” dedi. 

Türkiye’nin dünya voleybolunda 
nerede olduğu ve kendi uygu-
lamalarından sonra bu yerin 
neresi olacağı sorusu yöneltilen 
Polidori, “Bulunduğumuz yer her 
şeyden çok önemli. Kulüpler, fe-
derasyon ve ulusal takım işbirliği 
yaparak bu süreci geliştirebiliriz. 

Bu konuda bana izin verin. En 
azından yaz sonuna doğru birta-
kım çalışmaları yaptıktan sonra 
Türk voleybolu hakkında çok 
daha iyi noktasal bir tahminde 
bulunabilirim” değerlendirmesini 
yaptı. 

Başkan Karabıyık’ın  
Değerlendirmesi
Voleybol Federasyonu Baş-
kanı Erol Ünal Karabıyık da 
Polidori’nin A Milli Takımın yanı 
sıra Genç ve Yıldız milli takımlar-
dan da sorumlu olacağını bildirdi. 
Milli Takım eski teknik direktörü 
Parsins’in özel nedenlerle Mayıs 
sonundan itibaren görevinden 
ayrılma isteğini kendilerine 
ilettiğini anlatan Karabıyık, “Bu 
süreçte yaptığımız görüşmeler ve 
araştırmalar sonunda erkek milli 
takımlarımız açısından en uygun 
antrenörün Polidori olacağına 
karar verdik. Erkek milli takım-
larımız açısından ileri ve daha di-
namik bir dönemin başlayacağına 
inanıyorum” diye konuştu. 

Fausto Polidori’nin  
Profesyonel Deneyimleri
1967-1971 Castello Fisa Bayan 
Takımının antrenörlüğü 
(yukarıda belirtilen dönemde 
takım genç kategoriden A kate-

gorisine yükselmiştir)
1969’da daimi antrenör olarak 
atanmıştır
1970 Scuola Centrale Spor Okulu 
Roma’ya kabul edilmiştir
1971-1974 Scuola Centrale Spor 
Okulu Roma’da diploma kursları-
na devam etmiştir
1975-1976 Genç ve A Bayanlar 
Milli Takımları Antrenörü Bay 
Carmelo Pittera’nın asistanlığı
1977-1981 1978 Roma’da yapı-
lan Dünya Şampiyonası, 1979’da 
Paris’te yapılan Avrupa Şampiyo-
nası, 
1980 Moskova Olimpiyat oyunları, 
1981 Bourge’da yapılan Avrupa 
Şampiyonası ve 1981
Tokyo’da yapılan Dünya Kupası’na 
katılan A Erkekler Milli Takım An-
trenörü Bay Carmelo    Pittera’nın 
asistanlığı
1980-1989 Castello Erkek 
Takımı’nın oluşumunda işbirliğin-
de bulunmak
1990-1992 Genç Bayan Milli Ta-
kım Antrenörlüğü
1992-1995 Genç Erkekler Milli 
Takım Antrenörlüğü, A Erkekler 
Üniversite Takım Antrenörlüğü
1996-1997 Yıldız Erkekler Milli 
Takım Antrenörlüğü
1998-2001 Genç Erkekler Milli 
Takım Antrenörlüğü 

Erkek Milli Takımı’nda 
Polidori Dönemi

Voleybol Erkek Milli Takımı Baş Antrenörlüğüne İtalyan Fausto Polidori 
getirildi. Milli takımın yeni teknik direktörü bir yılı opsiyonlu 2 yıllık 

sözleşmeye imza attı
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Vesna Türkiye ve voleybol hak-
kındaki düşüncelerini Bol Bol 
Voleybol’a anlattı…

Voleybol kariyerin hakkında bilgi 
verir misin?
Voleybola 9 yaşında başladım. 22 
yaşıma kadar Jedinstivo Uzice’de 
oynadım. Oradan İtalya’nın 
Volley Modena takımına transfer 
oldum. Birer yıl arayla da İsrail’in 
Ranana, Almanya’nın USC 
Münster takımlarının formalarını 
giydim. 2005’ten bu yana 
Eczacıbaşı’ndayım. Kariyerimi 
burada noktalamak 
arzusundayım.

Oynadığın diğer ülkelerle Tür-
kiye arasındaki voleybol farkları 
neler?
Son 5-6 senedir Türk voleybolu 
milli takım olarak, ciddi bir sıçra-
ma yaptı. Lig kalitesi deneyimli ve 
kaliteli yabancıların transferleriy-
le arttı. Bu ilerlemenin Türkiye’yi 
hak ettiği konuma getirmede 
yardımcı olmasını dilerim.

Türkiye’de yabancı oyuncu olma-
nın zorlukları neler?
Açıkçası Türkiye’de hiç yabancılık 
çekmedim veya bir zorluk yaşa-
madım; kendimi ‘yabancı oyuncu’ 
gibi hiç hissetmedim. Çünkü Tür-
kiye benim ülkeme çok benziyor. 
Hemen hemen aynı kültürlere 
sahibiz; aramızdaki tek fark din. 
Buradaki insanlarla aramda bir 
fark göremiyorum. Türkiye’de ya-
şamaktan, voleybol oynamaktan 
çok hoşlanıyorum. Sözün kısası 
Türkiye’yi seviyorum. 

Eşin profesyonel futbolcu ve 
Almanya’da oynuyor. Aradaki 
uzaklık işinizi yapmanızı ve evli-
liğinizi olumsuz etkiliyor mu?
Birbirimize maksimum zamanı 
ayırabilmemiz için, her şeyi çok 
iyi organize etmemiz gerekiyor, 
bunu yapıyoruz da. Onun dışında 
her şey birbirine güvenle alakalı. 
Yaptığımız işe saygı duyuyoruz ve 
birbirimizi destekliyoruz. Çünkü 
ikimiz de profesyonel sporcu-
yuz. Aynı şehirlerde oynamamız 

mümkün değil; bu da profesyonel 
sporcu olmanın zorluklarından. 
Bugün dünyanın en iyi sporcu-
larından biri olabilirsin ama bir 
sakatlıkla her şey tersine döne-
bilir. Bunu düşünerek, işimize 
yoğunlaşmanın gerekliliğine 
inanıyoruz.

Bir de bebek var. Profesyonel 
sporculuk anne olmayı nasıl 
etkiliyor?
Kulübüm Eczacıbaşı hem Türkiye 
Ligi hem de Avrupa’da başarı 
hedefleyen bir yapıda. Ülkemin 
ulusal takımında da oynuyorum. 
Dolaysıyla bebeği ile ilgilenmesi 
gereken bir anne olarak işim çok 
zor. Özellikle çocuğum hasta 
olduğunda apar topar antren-
mandan çıkıp yanına yetişmem 
gerekiyor. Gidemediğim zaman-
larda aklım hep onda kalıyor. Eve 
geldiğimde oğlumun üzerime at-
layıp, beni öpücüklere boğması, 
yaşadığım her türlü olumsuzluğu 
unutturuyor.

Röportaj

Türkiye’yi 
Seviyorum

Eczacıbaşı’nın başarılı 
orta oyuncusu Vesna: 
“Türkiye’de hiç 
yabancılık çekmedim 
veya bir zorluk 
yaşamadım; kendimi 
‘yabancı oyuncu’ 
gibi hiç hissetmedim. 
Çünkü Türkiye benim 
ülkeme çok benziyor. 
Türkiye’de yaşamaktan, 
voleybol oynamaktan 
çok hoşlanıyorum. 
Sözün kısası Türkiye’yi 
seviyorum”
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Maçlarda agresif ve hırslı oyuncu 
olarak ön plana çıkıyorsun. Kay-
bedilmiş bir maçın ardından ruh 
halin nasıl oluyor?
Maç kaybetmek istemiyorum, ka-
zanmak için de elimden gelenin 
en iyisini yapmaya çalışıyorum. 
Yaptığımız iş spor ve sonunda ye-
nilmek de var. Ama basit hatalar-
dan dolayı yenildiğimizde çılgına 
dönüyor, agresifleşiyorum. Ayrıca 
bayanım, çok duygusalım ve vo-
leybol oynuyorum. Bu da her şeyi 
açıklıyordur herhalde.

Eczacıbaşı’nın voleybol vizyonu-
nu değerlendirir misin?
Bana göre Eczacıbaşı sadece 
Avrupa’nın değil, dünyanın en 
iyi takımlarından biri. Geleneği 
olan, her anlamda çok iyi orga-
nize olmuş bir kulüp. Her türlü 
imkâna sahip. Tüm ayrıntılar 
düşünülmüş. Sporcuya sadece iyi 
konsantre olup maçları kazan-
mak kalıyor. 

Kimi zaman rakip de olduğun 
Türk Milli Takımı’nın gençleş-
tirilmiş kadrosu hakkında ne 
düşünüyorsun?
Türk Milli Takımı yetenekli 
oyunculardan kurulu. Özellikle 
bu sene çok fazla genç oyuncuyu 
milli takıma kazandırdılar. Bu 
genç yetenekler için de iyi oldu. 
Ligde değerlerini arttırdılar. 
Ayrıca, tecrübelerini arttıracak 

uluslararası maçlara çıktılar. 
Gençler rekabeti artıracak, 
rekabet de başarıyı getirecektir. 
Türk Milli Takımının gelecekte bu 
genç oyuncularla daha da başarılı 
olacağına inanıyorum.

Voleyboldaki ilk “All Stars” 
maçında yer aldın. Duygularını 
anlatır mısın?
Öncelikle 50. yıl etkinliklerinde 
yer aldığım için çok mutluyum. 
Gerçekten çok güzel bir orga-
nizasyondu. Çok keyif aldım. 
Federasyonun iyi şeyler yapmaya 
çalıştığını ve yaptığını görüyorum. 
Umarım Türkiye’de voleybolu, 
futbol ve basketbolün popülerlik 
seviyesine getirmeyi başarır. Bu 
yönde başarıyla gittiğini de söyle-
yebilirim.

Voleybol kariyerini bitirdikten 
sonraki planların neler?
Gelecek ne gösterir bilinmez ama 
voleybol kariyerimi Türkiye’de 

bitirmek istiyorum. Gelecek hak-
kında fazla plan yapmasam da iyi 
dinlemeye ve kendimi bulmam 
için sakin bir hayata ihtiyacım var. 
Voleybol benim her şeyim; işim, 
hayatım… Ama şunu da biliyorum 
ki, voleybol hayatımda yapabile-
ceğim tek şey değil! 

Son söz olarak, Türk taraftarla-
ra hayran olduğumu söylemek 
istiyorum. Futbol, basketbol, 
voleybol maçlarında takımlarını 
hiç yalnız bırakmıyorlar. Teza-
hüratlarla, şarkılarla susmak-
sızın takımlarını destekliyorlar. 
İyi bir Fenerbahçe taraftarıyım. 
Fenerbahçe’nin futbol maçları-
nı izlediğimde, tribünlerdeki o 
atmosfer ve insanların coşkusu, 
beni gerçekten çok etkiliyor, tüy-
lerim diken diken oluyor. 

Röportaj

Vesna Citakovic ülkemize gelen kariyeri 
yüksek oyunculardan. Eczacıbaşı’nda orta 
oyuncu olarak oynuyor. İzleyenler bilir; sert, 
agresif ve yenilgiyi kabul etmeyen bir tarzı 
vardır. O, takımında mutlu, Türkiye’de mutlu. 
Fenerbahçe taraftarı. Tek sorunu futbolcu 
eşiyle farklı ülkelerde olmaları
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S
on yıllarda voley-
bolumuzun hem 
yurt içinde hem de 
uluslararası alanda 
çok ciddi şekilde 

yol aldığını ve yükselme 
kaydettiğini gurur duyarak 
belirtmeliyim.

Bununla birlikte kaydedilen 
mesafenin yeterli olmadı-
ğını, daha çok yol almamız 
gerektiğini de kabul etme-
liyiz; bunun için de biz teknik 
adamlar daha çok araştır-
malı, daha çok düşünmeli ve 
daha çok çalışmalıyız. 

Şu anda voleybolumuzun 
büyümesi ile ilgili özellikle de 
Milli Takımlarımızın başarısı 
için son derece destekleyici, 
katılımcı ve de aşırı istekli bir 
Federasyon yönetimi anlayı-
şına sahibiz. Eskiden bizim 
için zor olduğunu düşündü-
ğümüz birçok problem, bugün 
yaratılan olanaklarla problem 
olmaktan çıkarılmıştır. Artık 
başarı, biz teknik adamların 
gayreti ile sahada oynayan 
sporcuların becerilerine 
kalmıştır. 

Bir ülkede, bir spor dalının 
reyting kazanması, bilinir 
ve yaygın hale gelebilme-
sinin tek koşulu uluslararası 
platformda elde edilecek Milli 
başarılardır. Futbol dışında 
uluslararası düzeyde başarı 
elde edemeyen bir spor 
branşının arzu ettiği seviyeye 
gelebilmesi mümkün değildir.

Teknik Adamların Önemi  
ve Sorumlulukları

Yapmaya çalıştığım bu kısa 
analizlerin sonucunda biz 
teknik adamların önemi 
ortaya çıkmaktadır. Şöyle ki; 
sporcuyu bulacağız, çalış-
tıracağız, yetiştireceğiz, 
eğiteceğiz ve ülkemizi temsil 
edecek seviyeye getire-
ceğiz… İşimiz gerçekten zor!

Çerçevesi belirlenmiş bir 
insan yetiştireceğiz.

İşimizi 
önemsersek,kurallara 
uyarsak, çok çalışırsak, 
kişisel egolarımızı bir kenara 
bırakırsak başarılı olma-
mamız için hiçbir nedenimiz 
kalmaz.

Türk voleybol antrenörlü-
ğünün bana göre en zor-
landığı nokta, voleybola 
başlayacak sporcu adaylarını 
bulmaktır. Rakiplerimiz olan 
başka branşlar var. Sporu 
benimsemeyen aileler var. 
Zor bir süreç olan sporcu 
adaylarının tahsil hayatları 
var. Ekonomik zorluklar var. 
Tüm bu zorlukları aşarak 
voleybola başlattığımız 
sporcu sayısını iki veya üç 
misline çıkartmalıyız. 

Ben bu oyuncuları bulduktan 
sonra Türk voleybol antre-
nörlerinin elerine gelen 
sporcuları yetiştirebilecek 
beceri ve kapasiteye sahip 
olduklarına inanıyorum.

Voleybolda 
Başarı 

Voleybol 
antrenörlüğü 
önü çok açık, 

çok önemli ve 
istikbal vaad 

eden bir meslek 
konumunda. 

Her an patlama 
yapmaya, ciddi 

kariyer elde 
edebilmeye hazır 

durumda

Semih Oktay
Erkek Milli Takımlar

Koordinatörü
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Makale

Başarı Kıstasları

Teknik adamların perfor-
manslarının ölçülmesinin iki 
göstergesi vardır:

1. Yetiştirilen sporcular
2. Skor başarısı

Emek verip 
yetiştirdiğimiz 
oyuncuların 
zamanı gelince 
daha üst 
seviyedeki 
takımlara 
gitmesinden 
gurur duyacak 
bir anlayışa sahip 
olmalıyız. Bu 
durum, bizim 
başarımızın 
en önemli 
göstergesidir

Eğer görevlerimiz oyuncu 
yetiştirme bölümündeyse 
bakış açımızın çok farklı 
olması gerekiyor. 

*Kısa ve gelişme şansı 
olmayan oyuncular
(Yetişme döneminde müsa-
baka kazandırabilir)

*Uzun ve gelişmesi zaman 
alacak oyuncular
(Yetişme döneminde müsa-
baka kaybettirebilir)

Bu ayrıma, yaşayacağımız 
handikaplara çok dikkat 
etmeli, iyi sporcular yetiş-
tirmek için yetiştirme döne-
minde müsabaka kaybetmeyi 
ve derece yapamamayı göze 
almalıyız. 

Bunca yıl edindiğimiz ulusal 
ve uluslararası deneyimlerin 
sonucu dünyada geçerli olan, 
istenilen ve başarılı antrenör 
modelinin şu özellikleri taşı-
ması gerekir.

Öncelikle yüzü gülmeli, 
espri anlayışı olmalıdır. İyi 
antrenör reaksiyonlarının 
sınırını belirlemiş kendini bu 
anlamda disipline etmelidir. 
Bunun yanında insan ilişki-
leri ve iletişimi de çok güçlü 
olmalıdır. Günümüz antrenörü 
problemleri sorun yapmak 
yerine çözen anlayışa sahip 
olmalıdır. Disiplin anlayışında; 
neyin yapılamaz olduğunu 
değil, neyin yapılabilir ilkesini 
uygulamalıdır. Oyuncularına 
karşı hoşgörülü davran-
malı ve araştırmada sınır 
tanımamalıdır.

Ayrıca, başarılı olmuş antre-
nörlerde dikkatimi çeken 
çok önemli bir nokta da kayıt 
tutma alışkanlığıdır. Bu tip 
çalıştırıcılar bir sezonu geride 
bıraktıklarında, o sezonla ilgili 
bir bavul dolusu belgeyi veya 
bilgisayar kaydını arşivlerine 
alıyorlar. Bunun da başarıya 
ulaşmada önemli bir etken 
olduğuna inanıyorum.

Antrenör arkadaşların mevki-
lerine göre planlama yaparak 
oyuncu yetiştirmeye dikkat 
etmeleri gerekir. Planlamanın 
esasını sadece kendi takımla-
rının ihtiyaçları belirlememeli; 
oyuncu seçme ve yetiştirmede 
Milli Takımların ihtiyaçları da 
gözetilmeli, bu mevkilere de 
oyuncu hazırlanmalıdır.

Yetiştirdiğimiz sporculara her 
mevkiinin temel özellikleri 
öğretilmeli. Dünyanın en iyi 
pasörlerinin smaçörlerden, 
en iyi pasör çaprazlarının da 
orta oyunculardan çıktığını 
unutmamalıyız.

Emek verip yetiştirdiğimiz 
oyuncuların zamanı gelince 
daha üst seviyedeki takımlara 
gitmesinden gurur duyacak 
bir anlayışa sahip olmalıyız. 
Bu durum, bizim başarımızın 
en önemli göstergesidir. 

Yazımın başında da belirt-
tiğim gibi çok hızlı gelişen bir 
branş konumundayız. Bunun 
paralelinde;

Voleybol antrenörlüğü önü 
çok açık, çok önemli ve 
istikbal vaad eden bir meslek 
konumunda. Ayrıca, her 
an patlama yapmaya, ciddi 
kariyer elde edebilmeye hazır 
durumda. Yapacağımız çalış-
malar ve uygulayacağımız 
politikaların bir çoğumuzun 
kısa vadede çok önemli nok-
talara gelmesini sağlayacağını 
unutmamalıyız. 

ve Antrenör 
Sorumluluğu
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Şampiyon Fenerbahçe
Aroma Erkekler Ligi 

2007-2008 sezonunun 
şampiyonluğu Fener-
bahçe kazandı. Play-off 

final serisinin 3. maçında Halk 
Bankası’nı 3-1 yenen Fener-
bahçe, seride durumu 3-0 
yaptı ve 2007-08 sezonunda 
mutlu sona ulaşan takım oldu. 
Türkiye’yi önümüzdeki yıl Şam-
piyonlar Ligi’nde temsil edecek 
olan Sarı-Lacivertliler, Türkiye 
Kupası’na da kazanarak sezonu 
çifte kupayla kapatmış oldu.

Her iki kupayı müzesine ilk 
kez götürme onurunu yaşayan 
Fenerbahçe, aynı zamanda ligde 
son 19 sezonda şampiyon olmayı 
başaran tek kulüp takımı. 

Karabıyık’tan Kutlama

Voleybol Federasyonu Başkanı 
Erol Ünal Karabıyık yaptığı açık-
lamada Aroma Erkekler Birinci 
Lig Şampiyonu Fenerbahçe’yi 
kutladı. Karabıyık, “Sayın baş-
kandan başlayarak yönetim 

kurulu üyelerini, teknik heyeti ve 
sporcuları tebrik ediyorum” dedi. 

Fenerbahçe’nin iyi bir sezon 
geçirdiğini ve özellikle ligin 
ikinci yarısında çok iyi maçlar 
oynadığını ifade eden Karabıyık, 
“Ciddi bir yükseliş yakaladılar 
ve bu yükselişin sonucunda da 
hem Türkiye Kupası’nı hem de 
lig şampiyonluğunu elde etmiş 
oldular” değerlendirmesini yaptı.

Büyük kulüplerin voleybol 
branşına ilgi göstermelerinin 
voleybolun Türkiye’de spor 
gündeminde yer almasını önemli 
derecede etkilediğini ifade eden 
Karabıyık, bu açıdan da Sarı-
Lacivertlilerin başarısını olumlu 
değerlendirdiğini ifade etti. 

Fenerbahçe Voleybol Şube 
Sorumlusu Hakan Dinçay yaptığı 
değerlendirmede, başarının salt 
bu yıl değil, 4-5 sene öncesinden 
yapılan yatırımlarla geldiğini 
söyledi. 

Türkiye 
Kupası’ndan 
sonra Aroma 

Erkekler 
Birinci Ligi 

Şampiyonluğunu 
da kazanan takım 

Fenerbahçe 
oldu. Sarı-

Lacivertliler, 38 
yıllık lig tarihinde 

Sarı-Kanarya 
ilk kez birincilik 
kupası kaldırmış 

oldu
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Taraftarın Şampiyonu

Fenerbahçe’nin Türkiye liglerin-
deki ilk şampiyonluğunun özel bir 
anlamı ve ilginç bir öyküsü var. 
Şampiyon Fenerbahçe takımı, 
taraftarlarının sponsorluğu ile 
bu başarıyı elde etti. Yani, Fener-
bahçe taraftarı takımını salt 
tribünlerde desteklemedi.  www.
antu.com tarafından oluşturulan 
www.yuzyıllarca.com isimli 
internet sitesi, 1 milyon kutucuğu 
tanesi 10 liradan satışa çıkardı. 
Elde edilecek gelirin voleybol 
takımına aktarılacağı deklare 
edildi. Taraftarlara ayrılan 
bölümler hemen doldu. Bu 
yolla kulübe 10 milyon YTL gelir 
sağlandı.

Kulübün internet sitesinden 
yapılan açıklamada, şirketlere 
ayrılan 1 milyon kutucuğun ise 
944 bininin boş kaldığı belir-
tilerek, şirketlere çağrıda 
bulunuldu. Bu arada, voleybol 
takımının maliyetinin de 2.5 
milyon YTL olduğu açıklandı. 
Böylece taraftarın yaptığı 10 
milyon YTL’lik katkının dörtte 
biriyle, voleybol takımı, hem 
Aroma Erkekler Birinci Ligi’nde 
şampiyon oldu hem de Türkiye 
Kupası’nı kazanarak sezonu çifte 
kupa kaldırarak kapattı.

Aroma Erkeler Ligi’nin en’leri

En iyi pasör :  
Arslan EKŞİ (Fenerbahçe)
En iyi blokçu :  
Davis LEE (Halkbank)
En iyi libero : 
Hasan YEŞİLBUDAK (Halkbank)
En skorer oyuncu :  
Hernando GOMEZ (Fenerbahçe)
En iyi smaçör :  
Hernando GOMEZ (Fenerbahçe)
En değerli oyuncu :  
Vladamir Grbic (Fenerbahçe)

Ayrıca trafik kazasında kaybet-
tiğimiz Eski Milli Takım kaptanı 
Paidar Demir anısına bu yıl ilk 
kez verilen Paidar Demir En 
Değerli Oyuncu Ödülü’nü Vla-
damir Grbiç aldı. Grbic’e kupa ve 
diz üstü bilgisayar ödülünü Erkek 
Milli Takım Koordinatörü Semih 
Oktay verdi.  

Haber
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Eczacıbaşı Zenvia bayanları 27. lig şampiyonluğuna finalde 
Fenerbahçe Acıbadem’i 3-0 yenerek ulaştılar

Aroma Bayanlar Birinci 
Ligi’nde Eczacıbaşı 
Zentiva şampiyon oldu. 
Dünya çapında oyun-

cuların forma giydiği, müthiş 
çekişmelerin yaşandığı lig 
sonucunda Play-Off’a Eczacıbaşı 
Zentiva, Fenerbahçe Acıbadem, 
Vakıfbank Güneş Sigorta ve Türk 
Telekom kaldı. Gülen taraf ise 
Eczacıbaşı oldu.

Yeni sezonda Zentiva’nın spon-
sorluğu ile Eczacıbaşı’nın 
Zentiva ile gücü daha da arttı. 
Play-Off yarı finalinde Challenge 
Cup sahibi Vakıfbank’ı eleyen 
Eczacıbaşı takımı finalde Fe-
nerbahçe Acıbadem’le eşleşti. 
Eczacıbaşı Zentiva Sarı-Laci-

vertli rakibini kendi salonunda 
3-2, daha sonrada Fenerbahçe 
Acıbadem’in salonunda önce 
3-2 ve 3-0 sonuçlarla toplam üç 
kez yenerek 27. şampiyonluğu-
nu elde etti.

Kadrosunda Nancy Metcalf, 
Vesna Citakovic ve Tayyiba 
Haneef gibi dünyaca tanınmış 
başarılı oyuncuları bulunduran 
Eczacıbaşı Zentiva, Milli Takım 
Naz, Esra, Gökçen, Neriman 
ve Türk voleybolunun parlayan 
yıldızı olarak nitelendirilen Büş-
ra ile birlikte oldukça güçlü bir 
kadrosu var.

Eczacıbaşı Zentiva 27. şampi-
yonlukla Türkiye’de bir başarı 
daha elde etti. Fakat camia-

nın ortak arzusu Eczacıbaşı 
Zentiva’nın artık Avrupa’da 
voleybolunda başarılar elde edip 
söz sahibi olmasıdır.

Eczacıbaşı Zentiva’nın  
başarıları:

27 kez Türkiye Şampiyonu, 5 kez 
Türkiye İkincisi, 6 kez Türkiye 
Üçüncüsü oldu. 5 kere Türkiye 
Kupası’nı, 3 kere Cumhurbaş-
kanlığı Kupası’nı, 6 kere Beden 
Terbiyesi Genel Müdürlüğü 
Kupası’nı müzesine götüren Ec-
zacıbaşı Zentiva, Avrupa Ligi’nde 
ise; bir kez Avrupa Şampiyonu, 2 
kez Avrupa İkincisi, 2 kez Avrupa 
Üçüncüsü ve 3 kez de Avrupa 
Dördüncülüğü elde etti.

Eczacıbaşı Zentiva, 
27. Kez Mutlu Sona Ulaştı

Ufuk Soygür
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Burada Kalmayacak

Eczacıbaşı Spor Kulübü Müdü-
rü Cemil Ergin, takımlarının ba-
şarısının burada kalmayacağını, 
yeni sezonda güçlü bir kadroyla 
mücadele etmek için ellerinden 
geleni yapacaklarını söyledi.

Bu sezon çok zorlu bir süreçten 
geçerek şampiyon olduklarını 
söyleyen Ergin, “27. Şampiyon-
luk bizi çok mutlu etti. Gönül 
isterdi ki Avrupa’da da başarılar 
elde edelim. Ligde ise takım, 
özellikle play-off’larda çok iyi 
bir ivme yakaladı. Özellikle 
Fenerbahçe ile oynadığımız 
play-off final maçlarının iki-
sinde geriden gelerek maçı 
koparmayı bildik. Bu sevinci 
bize yaşatan herkese gönülden 
teşekkür ediyorum” dedi.

Önümüzdeki sezon ligin çok 
daha zorlaşacağını ifade eden 
Ergin şunları söyledi:

“Sponsorların yatırımlarıyla 
gelecek sezon ligin şimdiden 
güçlendiğini biliyoruz. Biz 
de Eczacıbaşı Zentiva olarak 
bunun bilincindeyiz. Ligde ve 
Avrupa’da başarılı olacak bir 
takım istiyoruz.”

Bayanlar Liginde En’ler

En skorer oyuncu : 
Nancy METCALF 
(Eczacıbaşı Zentiva)
En iyi smaçör : 
Nancy METCALF 
(Eczacıbaşı Zentiva)
En değerli oyuncu : 
Taismary AGUERO 
(Türk Telekom)
En iyi libero : 
Valeriya KOROTENKO 
(Fenerbahçe Acıbadem)
En iyi blokçu : 
Ayşe Gökçen DENKEL 
(Eczacıbaşı Zentiva)
En iyi pasör : 
Pelin ÇELİK 
(Fenerbahçe Acıbadem). 
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Vakıfbank Güneş Sigorta 

Challenge Cup 
Şampiyonu

Haber : Zeliha IŞIK

15-16 Mart tarihleri arasında Bursa’da 
yapılan Bayanlar Avrupa Challenge Cup dörtlü 
finallerinde temsilcimiz Vakıfbank Güneş Sigorta 
şampiyon oldu. Başarılı temsilcimiz, dört yıl önce 
kazandığı Top Teams Kupası’ndan sonra uğurlu 
kent Bursa’da ikinci kez Avrupa Şampiyonu 
olarak Türkiye’ye bu gururu bir kez daha yaşattı
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Tarih Yazdılar
52 takımın mücadele ettiği uzun 
bir maraton sonunda Bursa’nın 
ev sahipliği yaptığı dörtlü 
finallere Türkiye’den Vakıfbank 
Güneş Sigorta, İtalya’dan Infop-
lus Minetti Imola, Almanya’dan 
Dresdner SC ve Romanya’dan 
Stiinta Bacaus takımları katıl-
ma hakkını elde etti. 

Türk temsilcisi, dörtlü finaller-
de yaptığı iki zorlu karşılaşma-
da da rakiplerini dize getirerek 
tarihinde ikinci kez Avrupa 
Şampiyonu oldu. Vakıfbank Gü-
neş Sigorta muhteşem Bursa 
seyircisinin desteğiyle dörtlü 
finalin ilk maçında Alman Dre-
sdner SC’yi 3-0 yenerek finale 
kaldı.

İtalya Infoplus Minetti Imola ile 
eşleşen temsilcimiz, finalde de 
güçlü rakibini 5 set süren maç 
sonunda 3-2 yenerek Avrupa 
Challenge Kupası’nı müze-
sine götürdü. İkinci Avrupa 
Şampiyonluğu’nu kazanarak 
tarih yazan Vakıfbank Güneş 
Sigorta, takım sporlarında 

voleybolun ne denli başarılı ol-
duğunu bu kupayla bir kez daha 
kanıtlamış oldu. 

Final Four’a nasıl kaldık
Dörtlü finale gelene kadar 
oynadığı 8 karşılaşmanın ta-
mamından galibiyetle ayrılan 
Vakıfbank Güneş Sigorta, daha 
önce Avrupa Şampiyonluğu 
yaşamış ve birçok kez Avru-
pa Kupası dörtlü finallerinde 
mücadele etmiş deneyimli 
oyunculardan kurulu kadrosu 
ile kupanın favorileri arasın-
da gösteriliyordu. Challenge 
Cup’ta ikinci turda Macaris-
tan temsilcisi Betonut NRK 
Nyiregyhaza’yı 3-1 ve 3-0, 
üçüncü turda Belçika’dan VDK 
Gent Dames’i her iki maçta da 
set vermeden yenen Vakıfbank 
Güneş Sigorta, dördüncü turda 
Fransız Beziers VB’yi 3-0 ve 
3-1 yenerek çeyrek finale kaldı. 
Sarı Kırmızılı ekip çeyrek final-
de de Rumen takımı Dinamo 
Bucuresti’yi 3-0 ve 3-1’lik skor-
larla yenerek dörtlü finallere 
kalmayı başardı.

Şampiyonluk yemini
Daha önce 2004 yılında 
Bursa’da yapılan Top Teams 
Kupası’nı kazanan, Challen-
ge Cup Şampiyonluğu için de 
yemin eden Vakıfbank Güneş 
Sigorta oyuncuları, teknik 
heyeti ve yönetimi bu inançla 
uğraş vererek zafere ulaştılar. 
“Türkiye’ye bir altın sayfa daha 
açmaya çalışacağız” diyen Va-
kıfbank Güneş Sigorta Kulübü 
Başkanı İlker Aycı şampiyonlu-
ğa olan inancını bu sözlerle dile 
getiriyordu. 

Dörtlü finalin ilk maçında 
Alman Dresdner SC ile eşleşen 
temsilcimiz güçlü rakibini Ata-
türk Spor Salonu’nu dolduran 
muhteşem Bursa seyircisinin 
verdiği destekle 3-0 yenmeyi 
başardı, finale yükseldi. 

Alman rakibi karşısında maça 
fırtına gibi başlayan temsil-
cimiz, attığı etkili servislerle 
rakibini oyundan düşürerek ilk 
seti 25-16 gibi farklı bir skorla 
kazandı. Son iki sette de etkili 
oyununu sürdüren Vakıfbank 

Haber
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Güneş Sigortalı kızlar, ikinci 
seti 25-23 ve üçüncü seti de 
25-14 kazanarak finale adını 
yazdırdı.

Imola’yı 3-2 yenerek tarih 
yazdılar
Dörtlü finaldeki ikinci maç 
İtalyan Infoplus Minetti Imola 
ile Romanya temsilcisi Stiinta 
Bacau arasında yapıldı. Ra-
kibine oranla çok daha iyi bir 
kadrodan oluşan Imola, raki-
bine sadece ikinci seti 25-20 
verdi. Diğer setleri 25-21, 25-21 
ve 25-17 kazanan İtalyanlar 
karşılaşmadan 3-1 galip ayrıldı. 

Bu sonuç, finaldeki rakibimizi 
Imola olarak belirliyordu. 
Final maçı yine coşkulu, voley-
bolu bilen bir seyircinin önünde 
oynandı. İlk sete kötü başlayan 
Vakıfbank, özellikle savunmada 
basit hatalar yapınca ilk seti 
25-17 kaybetti. 

İkinci sete kontrollü başlayan 
ve seyirci desteğini arkasına 
alan temsilcimiz, seti 25-18 
kazanarak durumu 1-1 yaptı. 

Büyük bir çekişmeye sahne 
olan üçüncü setin sonlarına 
doğru kritik hatalar yapan 
Vakıfbank Güneş Sigorta, seti 
28-26 kaybederek setlerde 2-1 
geriye düştü. 

Ancak kızlarımızın gözlerinde-
ki kazanma hırsı tribünlerden 
bile görülüyordu. Son iki sette 
gerçek kimliğine bürünen ve 
muhteşem Bursa seyircisiyle 
coşan temsilcimiz, dördüncü 
seti 25-11 kazanarak maçı tie-
break setine götürdü. Tie-break 
setinde de İtalyan ekibine sa-
hayı dar eden Vakıfbank Güneş 
Sigorta, seti 15-5 ve maçı da 
3-2 kazanarak Avrupa Chal-
lenge Kupası’nın sahibi olarak 
Bursa’da ikinci kez tarih yazdı.

Timsah yürüyüşü yaptılar
Maçın bitiş düdüğüyle birlikte 
ise Vakıfbank Güneş Sigortalı 
voleybolcular, büyük coşku 
yaşadı. Saha içinde sevinç 
yumağı oluşturan voleybol-
cular, Bursalı voleybolsever-
lerin tezahüratları eşliğinde 
Bursaspor’un simgesi olan 
“Timsah yürüyüşü”nü yaparak 
sevinç gözyaşı döktüler. Vakıf-
bank Güneş Sigorta bu kupayla 
birlikte hem ilk kez düzenlenen 
Challenge Kupası’nı kazanmış 
oldu, hem de Avrupa’da ikin-
ci kez kupa kazanan ilk Türk 
takımı olarak tarihe geçti. 
Gerçekleştirilen ödül töreninde 
şampiyonluk kürsüsüne çıkan 
temsilcimizin madalyalarını 
Voleybol Federasyonu Başkanı 
Erol Ünal Karabıyık ile Gençlik 
ve Spor Genel Müdürü Mehmet 

Atalay birlikte verdi. Şampiyon-
luk kupasını ise CEV Temsilcisi 
Jan Hronek takdim etti.

Atatürk Spor Salonundaki 
karşılaşmayı Devlet Bakanı ve 
Başbakan Yardımcısı Hayati 
Yazıcı, Gençlik ve Spor Genel 
Müdürü Mehmet Atalay, Voley-
bol Federasyonu Başkanı Erol 
Ünal Karabıyık, Bursa Valisi 
Şehabettin Harput, Vakıfbank 
Genel Müdürü Bilal Karaman 
ve Bursa Gençlik ve Spor İl Mü-
dürü Ömer Gümüş de izledi. 

Bursa’da iki gün süren Ba-
yanlar Avrupa Challenge Cup 
Final Four maçlarına basının 
da ilgisi büyüktü. Final Four’a 
ulusal basın, yerel basın ve 
yabancı basın kuruluşları ile 
ulusal haber ajansları da büyük 
ilgi gösterdi. Bu muhteşem 
organizasyonda 5 İtalyan ve 
6 Alman gazeteci de maçları 
yakından takip etti. Görsel ve 
yazılı basın kuruluşları Vakıf-
bank Güneş Sigorta’nın Avrupa 
Şampiyonluğu’na gazete sütun-
larında ve televizyon ekranla-
rında geniş yer verdi.

Uğurlu Bursa
2004 yılında Top Teams Cup 
Şampiyonluğuna Bursa’da 
ulaşan Vakıfbank Güneş Sigorta 
yeni bir Avrupa zaferi için tekrar 
Bursa’yı seçti. Voleybolda bir-
çok organizasyona ev sahipliği 
yapan, hem kulüp takımları-
mıza, hem de milli takımları-
mıza her zaman uğurlu gelen 
Yeşil Bursa bunu Challenge 
Cup Şampiyonluğu ile bir kez 
daha kanıtladı. İki gün boyunca 
Atatürk Spor Salonunu tıklım 
tıklım dolduran voleybolse-
verler, takımımıza ayrı bir güç 
katarak şampiyonlukta önemli 
rol oynadı. Bursa’lı voleybolse-
verler ev sahipliğini başarıyla 
gerçekleştirmiş, Türk misafir-
perverliğini de tüm Dünya’ya bir 
kez daha göstermiş oldu. 

Haber
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Voleybol Federasyonu 
ile Birleşmiş Milletler 
Mülteciler Yüksek Ko-
miserliği Türkiye Tem-

silciliği, Türkiye’deki mülteci ve 
sığınmacılara voleybol yoluyla 
disiplin, sabır, uzmanlık, takım 
ruhu, ortak amaç için çalışma 
gibi hayat becerilerini edindir-
mek; voleybol yoluyla toplumsal 
ilişkiler ve fiziksel zindeliklerini 
artırarak, bedenen ve Ruhan 
sağlıklı olmalarını sağlamak gibi 
ilkeleri gerçekleştirmek ama-
cıyla bir protokol imzaladı.

Protokolü Türkiye Voleybol 
Federasyonu adına Başkan 
Erol Ünal Karabıyık, Birleşmiş 
Milletler adına da Birleşmiş 
Milletler Mülteciler Yüksek Ko-
miserliği Türkiye Ofisi Temsilcisi 
Michel Gaudé imzaladılar.

Türkiye ve dünyadaki genç 
mültecilerin korunma ihtiyaçları 
ile ilgili Türkiye kamuoyunda 
farkındalık yaratmanın da he-
deflendiği protokol metni özetle 
şöyle:

Türkiye ve dünyada popüler bir 
spor olan voleybol, aşağıdakileri 
gerçekleştirme kapasitesine 
sahiptir:

İnsanları, özellikle de gençleri 
bir araya getirmek ve onlara 
ortak bir amaç için birlikte ça-
lışmak, sağlıklı rekabet sonucu 
mükemmelliğe ulaşmak, rakip-
lere saygı gibi önemli değerler 
kazandırmak. 

Genç Mülteciler’in mevcut ih-
tiyaçları ve gelecek için potan-
siyelleri ile ilgili Türkiye’deki 
ev sahibi topluluklar arasında 
farkındalık yaratma amacına 
hizmet edecek bir araç olmak. 

Türkiye’deki Genç Mülteciler’i 
ruhen ve bedenen güçlendirerek 
gelecekte yaşadıkları dünyaya 
olumlu katkılarda bulunmalarını 
sağlamak. 

Türkiye’deki Genç Mülteciler’e 
spora karşı ömür boyu sürecek 
ilgi ve sevgiyi aşılamak.  

Öngörülen Etkinlikler 
BMMYK ve TVF herhangi bir 
bedel karşılığı olmadan Genç 

Mülteciler’in yaşadıkları şehir-
lerde TVF tarafından onaylanmış 
uygun tesislerde, var olan vo-
leybol maçlarına ve turnuvalara 
katılımlarını mümkün kılacak 
fırsatları tespit edecekler.

BMMYK ve TVF, herhangi bir 
bedel karşılığı olmadan, Genç 
Mülteciler’in, oyuncuların, an-
trenörlerin, koç ve hakemlerin 
eğitildiği yerel programlarda, 
destekleyici ve herhangi bir 
ayrımın yapılmadığı bir atmosfer 
içerisinde, profesyonel koçlar 
tarafından eğitilecek biçimde 
yer almalarını mümkün kılacak 
olanakları tespit edecekler. 

BMMYK ve TVF, antrenmanlar, 
maçlar, turnuvalar gibi voleybol 
etkinlikleri yoluyla mülteci ve 
sığınmacı çocuklarla ilgili ka-
muoyunda farkındalık yaratma 
araçları arayacaklar. 

TVF Türkiye’deki voleybol kulüp 
ve takımlarına katılmak üzere 
yetenekli Genç Mülteciler’i tes-
pit edecek. 

Haber

Mültecilere de Voleybol



24

Önümüz yaz, plajlarda voleybol 
başlıyor. Geçen sayımızda plaj 
voleybolunda dünya progra-
mını paylaşmıştık sizinle. Üç 
yanı denizlerle çevrili; akarsu 
ve göl açısından zengin, hatta 
bir “Göller Yöresi”ne bile sahip 
ülkemizin plaj voleyboluna uzak 
olması beklenemezdi.

Halk sporu voleybolun plajlar-
da bir organizasyon halinde 
oynanmasının öncülerinden biri 
olan Hasan Uğur Epirden’e plaj 
voleybolunu; geçmişini, sorun-
larını ve geleceğini sorduk. O 
da bizi aydınlattı.

Neden plaj voleybolu? Fikir ne 
zaman ve nasıl doğdu?
1960’lı yılların sonlarında 
rahmetli babamın Dış İşleri 
Müdürlüğü’nü yaptığı Türk 
Ticaret Bankası’nın Kumburgaz 
Kampı’nda, o zamanlar banka-
nın Perşembe Pazarı müdür-

lüğünü yapan, Milli Takımlar 
Teknik Direktörü, aynı zamanda 
hocam olan rahmetli Ayhan 
Demir’in teşviki ile Kumburgaz 
Mavi Marmara Sitesi ile çok 
iddialı plaj voleybolu maçları 
yapılırdı… Zamanla ezeli bir 
rekabete dönüşen ve çok büyük 
bir seyirci kitlesinin izlediği 
bu maçlarda rakip takımda 
rahmetli Aras Güvercin yer 
alırken, bizim takımımızda 
bana voleybolu sevdiren, Milli 
Takım pasörümüz rahmetli 
Alper Başaran ve ben oynar-
dık. Ne ilginçtir ki, o zamanlar 
küçük Payidar Demir, sağa sola 
kaçan topları toplardı! Zamanla 
içimdeki voleybol sevgisi işte 
bu nostaljiden aldığı ilham ile 
bir anda plaj voleyboluna ağırlık 
vermeme vesile oldu! Ben, 
Orhan Utkan ve rahmetli Ömer 
Faruk Arkın 1992 yılında Epir-
den Beach Volley’i kurduk.

Başlangıçtan bu yana aldığınız 
mesafeyi anlatır mısınız; nere-
den nereye geldiniz?
Doğrusunu söylemek ge-
rekirse, tüm çabalarımıza, 
özverimize rağmen, uğrunda 
harcadığımız bunca zamanda, 
başta federasyonların ilgisizliği, 
sponsor bulmaktaki güçlük-
ler, hatta engellemeler, salon 
voleybolundan çok az destek 
alabilmemiz, uzunca bir süre 
patinaj yapmamıza neden oldu. 
Bu nedenle de bir türlü iste-
diğimiz seviyeyi elde edeme-
dik. Ancak ülke genelinde bu 
sporun tanıtılması, sevilmesi 
ve yayılmasında çok büyük rol 
oynadığımızı açıkça ifade ede-
bilirim…

Epirden turnuvaları dünya plaj 
voleybolunun neresinde?
Epirden Beach Volley, daha 
ziyade bayan plaj voleybolu 

Plaj 
Voleybolunda 
Sponsor 
Zafiyeti Var

Hasan Uğur Epirden: Çok istememize rağmen, para ödülü koyup, 
turnuvaları daha cazip hale getirememiz bizim için önemli bir engel. 
Sporcularımızın kısa sürelerde doyuma ulaşmaları, birçok kulüp 
antrenörü ve idarecisinin sporcularının plaj voleybolu turnuvalarına 
katılımına yasak getirmeleri karşılaştığımız en büyük problemlerden.

Plaj Voleybolu
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üzerinde yoğunlaştığı için bu 
sorunuza Türk Bayan Plaj Vo-
leybolu özelinde cevap vermek 
istiyorum. Kimi zaman çok iyi 
takımlar çıkardık! Bu, geçen 
sene bazı çiftlerimizin, turnu-
valarımıza misafir olarak renk 
katan ciddi yabancı takımlarla 
başa baş oynama, hatta yenme 
noktasına kadar geldi… Ancak 
her zaman bizlere handikap 
yaratan sorun bir kez daha 
kendisini gösterdi! Plaj voley-
bolundaki sponsor zafiyeti, ma-
alesef çok istememize rağmen, 
para ödülü koyup, turnuvaları 
daha cazip hale getirememiz, 
Milli hedefsizlik, tatil-eğlence-
spor üçgeninde kalan sporcula-
rımızın kısa sürelerde doyuma 
ulaşmalarının yanında, birçok 
kulüp antrenörü ve idarecile-
rinin bırakınız sporcularının 
plaj voleybolu turnuvalarına 
katılımına izin vermeyi; yasak 
bile getirmeleri karşılaştığımız 
en büyük engellerin, dolayı-
sıyla problemlerin başında yer 
almaktadır… 

Bu konuda ciddi problemler ve 
sistem yanlışlıkları vardır! 

Ancak, hemen belirteyim, üç 
bir tarafı denizlerle çevrili, tam 
dört ayrı denize cephesi olan 
beldelerimizde bulunan bin-
lerce plaj, Türkiye’yi er geç bu 
sporun dünya merkezlerinden 
biri yapacaktır.

İşte bu yüzdendir ki 17-18 
Mayıs 2008 tarihleri arasında 
Antalya’da geniş katılımlı bir 
“Plaj Voleybolu Zirvesi” düzen-
lemiş bulunmaktayız… Masaya 
yatıracağımız plaj voleybolunun 
reform paketini hep birlikte 
oluşturacağımıza eminim! 

Bu yoldaki destekçileriniz 
kimler?
En büyük destekçilerimiz, çok 
iyi ilişkiler hatta dostluklar 
içerisinde olduğumuz belediye 
başkanlarıdır… Sponsorlar da 
zaman zaman bizlere destek 
vermektedirler! Ancak gücü-
müz ve kurduğumuz sistem, 
bir tek sponsor olmadan da bu 
serileri yapabilecek düzeydedir!

Şunu gururla ilave etmek isti-
yorum ki, muhteşem bir gönül-
lü ordusuna sahibiz! Amatör 
heyecan, profesyonel anlayış ile 
birleşmekte, ortaya muhteşem 
organizasyonlar çıkmaktadır!

Plaj voleybolu severlere bir 
mesajınız var mı?
Onları turnuvalarımıza bekli-
yorum! Tüm Plaj voleybolu se-
verler bizleri, adım adım www.
epirden.com sitemizden, tüm 
haber, sonuç, görüntülerin yer 
aldığı “Son Dakika” bölümü-
müzden takip edebilirler…

Bu arada Epirden Beach Volley, 
biri uluslararası, diğer üçü 
ulusal olmak üzere dört tur-
nuvanın da organizasyonunu 
üstlenmiş durumda. 

İLGİNÇ BİLGİLER:

*Organize edilen turnuva 
adedi: 105

*Turnuvaların yapıldığı 
belde sayısı: 41

*En fazla turnuva yapılan 
belde: Küçükkumla (11)

*Katılan toplam sporcu 
adedi: 489 ayrı sporcu

*Resmi Hakem adedi: 
128 ayrı hakem

*Kullanılan toplam ko-
naklama adedi: 220.184

*Giyilen forma (Büstiyer) 
adedi: 7.560

*Kullanılan top adedi: 
500 

*İçilen su miktarı: Yak-
laşık 1.500.000 adet 500 
cc’lik pet şişe

*Kat edilen yol: Yaklaşık 
65.000 km.

Plaj Voleybolu
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H
ayatım boyunca 
sporla iç içe 
yaşadım. Sporun 
getirdiği güzellik-
lere, insan ruhuna 

yaptığı katkılara kalben inanan-
lardanım. Bu nedenle, teşkila-
tımın ismini taşıyan bir kulübün 
başkanı olmak, Başkent Emniyet 
Müdürü olmanın yanında beni 
ayrıca gururlandırıyor.

Polis Akademisi ve Polis Koleji 
Spor kulübü 1996 yılında kuruldu. 
Yaklaşık bin 200 sporcu ile 14 
alanda federe durumdayız. 
Voleybol takımımız Aroma 
Erkekler 1.Liginde mücadele 
ediyor. Hentbolde erkek takımımız 
Süper Ligde. Buz Hokeyi Erkek-
Bayan takımlarımız profesyonel 
olarak faaliyet gösteriyor. Atıcılık, 
güreş ve atletizm de iddialı oldu-
ğumuz diğer branşlarımız.

Sporcularımızın çoğunluğu Polis 
Akademisi, Polis Koleji öğren-
cilerinden ve polislerimizden 
oluşuyor, ayrıca takımlarımızda 
sivil sporcular da bulunuyor. 
Kulübümüzde amatör bir ruhla 
başlayan çalışmaların bu nokta-
lara gelmesi çok sevindiricidir. 
Bugüne kadar emeği geçen 
herkese teşekkür ediyorum.

Spor genel manada global bir 
etkileşim aracıdır. Belli maliyet-
leri olan ve ciddi organizasyon 
gerektiren bir yapıdır. Polis Teş-
kilatının 1. Ligde temsil edilmesi, 
mücadele etmesi polis–spor iliş-
kisinin toplumca algılanması açı-
sından çok önemlidir. Beşiktaş, 
Galatasaray, Fenerbahçe gibi 
asırlık takımların yanında Polis 
Akademisi takımının bulunması 
teşkilat mensuplarımız için bir 
gurur kaynağıdır.

Biz topluma temelde güvenlik 
hizmeti sunuyoruz; dolayısıyla 
çok yoğun iletişim içerisindeyiz. 
Eksikliklerimiz, hatalarımız, 
başarılarımız vatandaşlarımızca 
değerlendirilmektedir. Çağı-
mızda kurumların kendilerini 
tanıtmaları, kitlelerle duygusal 
anlamda bağ kurmaları bu 
nedenle çok önemlidir. Sporun 
da bu anlamda etkin bir araç 
olduğunu düşünüyorum. Polisin 
kendi hizmet alanları ile ilgili 
konularda basın bültenlerinde 
yer alması çoğu zaman sıradan 
bir durum olarak algılanıyor. 
Bilim, teknolojik gelişmeler ve 
spor gibi farklı alanlarda gün-
deme gelmesi ilgi çekici oluyor. 
Bu nedenle bir kimliğin top-
lumda kabul görmesi ve destek-
lenmesi adına spor çok etkilidir. 
Kulübümüzün başarıları arttıkça 
toplumumuzun ilgisi olumlu 
yönde artacaktır.

Geçtiğimiz yıl, Cumhuriyet tari-
hinde ilk kez Polis Akademisi 
Bayanlar Buz Hokeyi Takımı 
ülkemizi uluslararası müsaba-
kada temsil etti. Bu ayrıcalığı 
yaşamak her kuruma nasip 
olmuyor. Diğer spor kulüple-
rinde ve milli takımlarda bizim 
yetiştirdiğimiz birçok sporcu yer 
alıyor. Bu, gurur verici ve güçlü 
inançlı bir kulüp olduğumuzun 
kanıtıdır.

Voleybol takımımız bu sezon 
istediğimiz başarıları elde ede-
medi; sporun özünde bu da var. 
Ancak önemli olan mücadeleden 
vazgeçmemek ve yarışta kalmak. 
Önümüzdeki sezon daha güçlü 
bir takımla voleybol severlerin 
karşısında olacağız. 

Seneye Daha Güçlü 
Olacağız

Voleybol 
takımımız bu 

sezon istediğimiz 
başarıları elde 

edemedi; sporun 
özünde bu da var. 

Ancak önemli 
olan mücadeleden 

vazgeçmemek ve 
yarışta kalmak. 

Önümüzdeki sezon 
daha güçlü bir 

takımla voleybol 
severlerin 

karşısında olacağız.

Ercüment Yılmaz
Ankara Emniyet Müdürü
Polis Akademisi ve Koleji

Spor Kulübü Başkanı

Makale
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Ereğli Belediyespor’un 
deplasmanlı voleybol 
liglerindeki mücadelesi 
2003-2004 sezonunda 

başladı. 2003–2004 ve 2004-2005 
sezonlarında Türkiye Bayan-
lar Voleybol 3. Liginde müca-
dele eden Yeşil-Siyahlı takım 
2005-2006 sezonunu 3. Lig’de 
yenilgisiz şampiyon olarak ta-
mamladı. 

2006–2007 sezonuna 2.Lig’de 
şampiyonluk hedefi ile başlayan 
Ereğli Belediyespor 2. Lig finalle-
rine kadar başarı ile geldi; ancak 
finalleri 4. olarak tamamladı. Bu 
arada, 2. Lig’deki ilk sezonunda 
önemli oranda deneyim kazanan 
Yeşil-Siyahlı takım 2007–2008 se-

zonuna da şampiyonluk parolası 
ile başladı. Edinilen tecrübenin 
yanında iyi de bir kadro oluştu-
rarak normal sezonda grubunda 
oynadığı tüm maçları galibiyetle 
kapattı. Yenilmezlik unvanını 
yarı final grubunda da koruya-
rak önemli bir başarıya imza 
attı. Alanya’da yapılan Türkiye 
2. Lig final grubunda oynadığı 
iki maçını kazanan Ereğli, hem 
beğeni topladı hem de şampiyon 
olarak Aroma Bayanlar 1. Ligi’ne 
yükseldi.

Kulüp, ligde yarışmacı olmanın 
yanı sıra alt yapıya da önem ve-
riyor ve geleceğin sporcularının 
yetişmesine katkıda bulunuyor.

Ereğli Belediyespor ilk kez mü-
cadele edeceği Aroma Bayanlar 
Ligi’nde kalıcı olmayı ve voleybo-
lun Anadolu’da sevilip, yayılması-
na yardımcı olmayı hedefliyor.

Başarılarının her geçen gün 
artacağını ve bir rol model olarak 
anılacaklarını ifade eden Kulüp 
Başkanı Fethi Ertekin, “Türkiye 
Voleybol Federasyonu Başkanlı-
ğına 2. Lig maçlarının da tele-
vizyondan yayınlanmasını sağ-
layarak voleybol sporunu geniş 
kitlelere ulaştırdığı için teşekkür 
ediyoruz. Başarılarının devamını 
diliyoruz” diyerek düşüncelerini 
açıkladı. 

Ereğli Belediyespor

Birinci Lig’in Yeni Takımları
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Türk sporunun öncü 
kurumlarından Gazi 
Üniversitesi spora 
yarışmacı alarak da 

yatırım yapmayı sürdürüyor. 
Bu yatırımların meyvele-
rini almaya başlayan Gazi 
Üniversitesi’nde Bayan Voley-
bol Takımı, Aroma Bayanlar 
Voleybol 1. Ligi’ne yükseldi. 

Sezon başında hedefini 1.Lig’e 
çıkmak olarak belirleyen Gazi 
Üniversitesi’nin bayan voley-
bolcuları, sistemli çalışmaları-
nın karşılığını aldı. 

Alanya’da oynanan 2. Lig final 
maçlarında Galatasaray’ı ve 

Nilüfer Belediyespor’u 3-1’lik 
skorlarla yenmeyi başaran 
başkent ekibi, önümüzdeki 
yıl da benzer sonuçlar almayı 
hedefliyor. Gazi Üniversitesi 
voleybol takımlarının teknik 
sorumluluğunu Yrd. Doç. Dr. 
Mete Döğüşçü üstlenirken, 
Aroma Bayanlar 1. Ligine yük-
selen ekibin antrenörlüğünü 
de Bülent Karslıoğlu yapıyor. 
Takım kadrosunda ise 3 Gazi 
Üniversiteli, 2 yabancı, 6 da 
yerli oyuncu bulunuyor. 

Takımın elde ettiği başarıdan 
memnun olduğunu dile getiren 
Gazi Üniversitesi Rektörü Prof. 

Dr. Kadri Yamaç, çok önemli 
bir netice elde ettiklerini ve 
başarı çizgisini hep yukarıda 
tutmaya kararlı olduklarını 
söyledi.

Merkez yerleşkede sporcu-
lar ve teknik ekiple bir araya 
gelerek onları kutlayan Prof. 
Dr. Kadri Yamaç, “Bu başarı 
yabana atılamaz. Sporcuları-
mız zorlu maçların üstesinden 
geldi. Birinci Lig’de bir üniver-
site takımının bulunması çok 
önemli. Takımın bu çıkışının 
Birinci Ligde de devam etme-
sini bekliyoruz. Gerekli planla-
malar yapılacak” dedi. 

Gazi Üniversitesi

Birinci Lig’in Yeni Takımları



29

Başkentin Aroma 
Erkekler Birinci 
ligindeki yeni tem-
silcisi Maliye Gençlik 

Spor’un yükseliş öyküsünü 
Antrenör Ünsal Kırıcı şöyle 
anlattı:

Sezon başında hedefimiz 
şampiyon olarak lige çıkmaktı. 
Bunun için de Maliye Gençlik 
Spor Kulübü’nün bünyesine 
uygun transferler yapmaya ça-
lıştık. Bunda da başarılı olduk. 

Sezonu açtıktan yirmi gün 
sonra Türkiye Kupası maçları 
vardı. Selim Sırrı Tarcan Spor 
Salonu’nda oynanan kupa 
maçlarında daha hazır ola-
madığımız için grubumuzda 
üçüncü olabildik. Bana bir 
sene boyunca yardımcı olan 
antrenör arkadaşım Hüseyin 
Çetin ve masör arkadaşım 
Altan Harmankaya ile birlikte 
uyum içinde çalışan bir ekip 
olmuştuk. Burada sayın yöne-
ticilerimizi ve desteklerini de 
unutmamak gerekir. Bu ara-

da, yaptığımız hazırlık maçları 
bize güven veriyordu. Böylece 
lige başladık. Bu sene iki grup 
olarak oynanan 2. Lig maçla-
rında çok güçlü takımlar vardı. 
Bence bu seneki 2. Lig müsa-
bakaları son yıllarda oynanan 
en zor ve zevkli maçlardı.

B Grubunda yaptığımız 16 
maçta 16 galibiyet aldık ve ligi 
48 puanla tamamladık. Bu 
arada toplam 3 set vermiş-
tik. Kırıkkale’de 21-23 Mart 
2008 tarihleri arasında yapı-
lan yarı final maçlarında ilk 
gün Merzifon Belediye Sporla 
karşılaştık, maçtan 3-1 galip 
ayrıldık. İkinci gün İstanbul 
MEF Okulları ile oynadık ve bu 
maçı 3-0 aldık. Üçüncü gün 
İzmir Havagücü ile oynadık, 
çok zor geçen bu maçtan da 
3-1 galip ayrıldık ve MEF Okul-
ları ile birlikte final grubuna 
yükseldik.

5-7 Nisan 2008 tarihlerinde 
Alanya’da yapılan final maçla-
rında birinci gün Rize Fındıklı 

Sporu 3-0 yendik, ikinci gün 
İstanbul MEF Okullarını 3-1 
yendik. Biz 1. Ligi garantile-
diğimizi zannediyorduk. Ama 
bizden sonra yapılan maçta 
Beşiktaşın Fındıklı’yı 3-0 ile 
geçmesi ertesi gün yapıla-
cak maçları çok önemli hale 
getirdi. Biz bir set alırsak lige 
çıkmayı, iki set alırsak Şam-
piyon olmayı, galip geldiğimiz 
takdirde de namağlup olarak 
1. Lige çıkmayı garantile-
yecektik. Teknik ekibimiz, 
sporcularımız ve bizi hiçbir 
zaman yalnız bırakmayan 
sayın yöneticilerimiz başarılı 
olmayı herkesten fazla isti-
yordu. Üçüncü gün Beşiktaş’ı 
zevkli geçen bir maçtan sonra 
3-0 yendik. 22 maçta 22 gali-
biyet alarak 66 puan toplayıp 
hiç yenilmeden 1. Lige çıktık. 
Bana mutluluğu tattıran spor-
cularıma, yöneticilerime bizi 
hiçbir yerde yalnız bırakmayan 
Maliye çalışanlarına sonsuz 
teşekkürler. 

Maliye Gençlik

Birinci Lig’in Yeni Takımları
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Antalya’daki finallerde 
başarılı olarak Aro-
ma Erkekler Birinci 
Ligine yükselen 

takımlardan biri de MEF Spor 
Kulübü Voleybol Takımı. MEF 
Okulları Spor Kulübü 2003 
yılında Yönetim Kurulu Baş-
kanı İbrahim Arıkan’ın isteği 
ile kuruldu. Kurulma amacı-
nın başında üyelerinin, MEF 
Okulları öğrencileri ve me-
zunlarının bedensel ve ruhsal 
gelişmelerini sağlamak. Bir 
başka amaç da spor eğitimi 
ve ahlakını geliştirmek. 

Türk Sporu’nun çağdaş bir 
spor düzeyine ulaşması-
na katkıda bulunmak; MEF 
Okulları arasındaki sevgi ve 
dayanışmayı arttırmak, başa-
rılı sporcuların dünya çapında 

belirli bir yere gelmeleri için 
yapacağı çalışmalara katkıda 
bulunmak da hedefler ara-
sında.

Tüm bunların yanında, bu 
yıl Aroma Erkekler Birinci 
Ligi’ne yükselen voleybolun 
ayrı bir yeri var. Voleybol 
takımı iki sezon önce hiç set 
vermeden Üçüncü Lig’den 
İkinci Lig’e çıktı.

Geçen sezon İkinci Lig grup 
maçlarını ikinci olarak bitiren 
MEF Okulları, bu yıl Türkiye 
Voleybol 2. Ligi’nde mücade-
lesine 1. Lig’e çıkmak hede-
fiyle devam etti ve bunu da 
başardı. 

MEF Spor Kulübü Voley-
bol Takımı’nın alt yapısında 
sadece okul öğrencilerinden 

kurulan genç erkek takımla-
rı da var. Bu takımlar halen 
İstanbul alt yapı liglerinde de 
faaliyet gösteriyor ve gelecek 
için umut veriyor.

MEF Spor Kulübü, başarı için 
sadece maddi olanakların 
değil, inanç, çalışma ve takım 
ruhunun önemli olduğu gö-
rüşünü benimseyerek, daha 
büyük başarılara imza atmak 
düsturuyla çalışmalarını sür-
dürüyor. 

Genç ve iddialı MEF Spor 
Kulübü, büyük bir aile olarak, 
başarıya giden yolda uzun 
soluklu projelerini hayata ge-
çirmek, yenilikçi ve dinamik 
hedefleri için yeni üyelerin ilgi 
ve desteğine ihtiyaç duyduğu-
nu her fırsatta belirtiyor. 

MEF Spor Kulübü

Birinci Lig’in Yeni Takımları
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Türkiye’ye transferi Fenerbah-
çe ve Galatasaray arasında 
rekabet yaşanmasına neden 
oldu; Galatasaray’la prensip 
anlaşmasına varan Grbic’i, ezeli 
rakibinin elinden kapan Fener-
bahçe, Sırp oyuncuyu kadrosuna 
kattı. İmza törenin de Mahmut 
Uslu’nun “Futbolda Roberto 
Carlos ne anlam ifade ediyorsa, 
Vladimir Grbic de voleybolda o 
anlama geliyor” açıklaması, yıl-
dız voleybolcunun değerini tam 
olarak tarif ediyor. 

Fenerbahçe’nin filedeki en 
önemli kozlarından Vladimir 
Grbic, aynı zamanda Sırbistan 

Voleybol Federasyonu Asbaş-
kanı. Dünya voleybolunda aktif 
sporcular içinde önemli bir yere 
sahip Grbic dergimize konuk 
oldu.

Kariyerin hakkında bilgi verir 
misin?
Yaşadığım mutlulukları sayar-
sam yazacak yeriniz kalmaz. 
Kısaca şunları söylemem gere-
kirse; kariyerime Yugoslavya’da 
başladım. Bu süre içerisinde iki 
kez Şampiyonlar Ligine katıl-
dım. İtalya’ya gittiğimde, bir-
çok başarılar elde ettim. İtalya 
şampiyonu olduk. Yaşadığım en 
önemli başarılar; Avrupa Kupası 

ve Süper Kupa idi. İtalya. Brezil-
ya, Japonya, Rusya, Yunanistan 
ve Türkiye gibi birçok ülkede 
oynadım. Oynadığım ülkelerde, 
hiç yabancılık çekmedim.

Ne kadar zamandır voleybol 
oynuyorsun?
20 sezondur profesyonel olarak 
voleybol oynuyorum; bir oyun-
cu için gerçekten çok uzun bir 
süre. 9 yaşımdan beri voleybol 
oynuyorum. Yani 29 yıllık bir 
voleybol kariyerim var.

Bir çok ülkede ve takımda 
görev yaptığın için kıyaslama 
şansın var. Türk voleybolunu 
Avrupa’da nereye koyarsın?

Türkiye’de 
Potansiyel 
Var

Kimilerinin “yaşayan efsane 
oyuncu” olarak nitelendirdiği, 

Sırp voleybolunun son 
dönemde yetiştirdiği önemli 

oyunculardan Vladimir 
Grbic’in kariyeri başarılarla 

dolu. Deneyimli oyuncu, 
1996 Atlanta’da bronz ve 

2000 Sydney Olimpiyatı’nda 
altın madalya kazanan Sırp 

Olimpik Milli Takımı’nda 
forma giydi. Özellikle 2000 

Sydney’de Rusya’ya karşı 
ortaya koyduğu performansla 
büyük beğeni topladı. Grbic, 

milli takımla 1998 Dünya 
Şampiyonası’nda ikinci, 2001 

Avrupa Şampiyonası’nda 
birinci oldu.

Röportaj-Çeviri
Emre Can Uçak

Röportaj
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Bence Türk voleybolu günden 
güne kendini geliştiriyor ve 
kendi kaynaklarını yaratmaya 
başladıkça, daha ileri bir seviye-
ye doğru ilerliyor.

Organizasyonla ilgili problemler 
herkes tarafından bilinmek-
te. Bu problem mantalitede 
gerçekleşecek değişimlerle 
giderilebilir. İyi organizasyonlar 
olmadan ve voleybola profes-
yonelce yaklaşılmadığı sürece 
Avrupa’nın diğer takımlarıy-
la yarışmak zor olacak. Ama 
Türkiye’nin bu konuda iyi yolda 
olduğunu söyleyebilirim..

Türkiye’de gözlemlediğin ek-
siklikler ve artılar neler?
Bence Türkiye’de iyi bir po-
tansiyel var. Çünkü yatırımları 
gerçekleştirecek parası ve 
voleyboldaki dinamikleri hare-
kete geçirecek imkânları var. 
Fakat daha önce de belirttiğim 
gibi zihniyette değişime ihtiyaç 
var. Genç yeteneklere önem 
verilirse, Türkiye daha da iyi bir 
konuma gelebilir.

Fenerbahçe’nin voleybola bakı-
şını ve imkânlarını değerlendi-
rebilir misin?
Fenerbahçe bu güne kadar bir 
kupa veya bir şampiyonluk ka-
zanamadı. Ama bu sene başa-
rıya yaklaştık. Bunu gerçekleş-
tirebilmek için mümkün olanın 
en iyisini yapıyoruz. Sezon 
sonunda ne olacağını göreceğiz.

Sırbistan’ın yetenekli oyuncu 
yetiştirmesindeki başarı ner-
den kaynaklanıyor?
Sırbistan’daki insanlar top ile 
oynanan sporlara karşı çok 
yetenekli ve ilgililer. Bu anlam-
da yetenekli birçok oyuncumuz 
kendisini uluslararası platforma 
taşıdı. Çoğumuz profesyonel 
eğitimimizi İtalya’da aldık. 
Ülkemize geri döndüğümüzde, 
aldığımız eğitimi antrenör ve 
oyunculara aktarma fırsatımız 
oldu. Profesyonelce her şeyi 
organize ettik ve oyuncularımız 
gelişmeye başladı. Bu anlamda 

İtalya’ya teşekkür etmemiz ge-
rek; bu sistem iyi işledi ve milli 
takımımızı yarattık.

Sırbistan Milli Takımı bu kadar 
başarılıyken, kulüp takımları-
nın yetersiz olmasının nedeni 
nedir? 
Maalesef, Sırbistan’da iyi bir 
voleybol standardı yakalamak 
için yeterli maddi imkân yok. 
Kulüpler maddi destekleyi-
cilere ihtiyaç duyuyor. An-
cak sponsorlar ağır vergi 
yükü altında kalıyor. 
Hükümetin, spora 
yatırım yapabilmesi 
için sponsorlara 
rahat koşullar oluşturması 
şart. Sponsorların spora para 
aktarabilmesi için, hükümetin 
her türlü imkânı, yasal çerçe-
vede yaratması gerekiyor. Eğer 
ayda 500 Euro maaş verirlerse, 
iyi sporcular yurt dışında daha 
fazla kazanacakları düşüncesiy-
le ülkelerinden ayrılacaktır.

Diğer bir problem ise, dünyanın 
diğer yerlerinde olduğu gibi, ye-
tenekli gençleri yetiştirecek iyi 
koçların bulunmaması. FIVB’ye 
göre genç yeteneklerin yetişe-
memesindeki en önemli sorun 
yabancı oyuncuların fazlalığı. 
Çözümü de yabancı sınırlandır-
masında buluyor. Aslında sorun 
çok basit; hiç kimse genç oyun-
cuları eğitmek için uğraşmıyor. 
Bu yüzden de alttan kaliteli 
oyuncu gelmiyor. Esasen prob-
lem fazla yabancı oyuncunun 
olması değil, yerli oyuncularının 
düşük kalitede olması. Yabancı 
oyunculara sınırlandırma getir-
mek, seviyeyi iyice düşürecektir. 
Çözüm için, gençleri iyi çalıştı-
racak, onları bulup yetiştirecek 
kişilerin çıkması gerekir.

Jübileni yaptıktan sonraki 
planların neler?
Henüz karar vermedim ama 
iki olasılık üzerinde düşü-
nüyorum. FIVB Başkanı Ru-
ben Acosta’nın teklifiyle, 
FIVB Geliştirme Yöneticisi 

olma imkânım var. Bu pozis-
yon için kendisiyle önümüzdeki 
günlerde Lozan’da görüşece-
ğim. Aynı zamanda Sırbistan 
Voleybol Federasyonu’nda 
başkan yardımcılığı yapıyorum. 
Acosta’nın önerdiği pozisyona 
yakın bir görevim var. Orada 
da Erkek-Bayan Milli Takımlar 
Sorumlusuyum; geliştirme ve 
organizasyonlarla ilgileniyo-
rum. Gelecekle ilgili olarak bir 
düşüncem de voleybol kariye-
rime son verirsem, Türkiye’de 
çalışmaya devam etmektir.

Son olarak söylemek istediğin 
bir şey var mı?
Senin gibi genç voleybol sev-
dalıları, gönüllüleri oldukça, 
eminim ki Türk voleybolu daha 
güzel yerlere gelecek. Dergi-
nizde bana da yer verdiğiniz için 
teşekkür ediyorum. 
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TMOK 2007 Yılının 
Başarılıları Olimpiyat 
Meşalesi Ödülleri, 
Olimpiyat Evi’nde 

düzenlenen törenle sahipleri-
ni buldu. Voleybol dört dalda 
aldığı ödülle geceye damgasını 
vurdu. 

Altı kategoriden dördünde 
voleybolun ödüllendirildiği 
jüri değerlendirmesine göre; 
Bayan Sporcu Kategorisinde 
Yıldız Bayan Voleybol Milli 
Takımı birincilik, Antrenör 
kategorisinde Yıldız Bayan 
Voleybol Milli Takımı Antre-
nörü Mehmet Bedestenlioğlu 
birincilik, Hakem kategori-
sinde Ümit Sokullu birincilik 
alırken, Yönetici kategorisinde 
de Arkasspor Kulüp Başkanı 
Lucien Arkas ikincilik meşale-
si almaya layık görüldüler.

Kategoriler ve ödül alanlar 
şöyle:

BAYANLAR

1. Yıldız Bayan Voleybol Milli 
Takımı Sporcuları
2. Elvan Abeylegesse (Atle-
tizm)
3. Tuğba Karademir (Buz 
Pateni)

ERKEKLER

1. Ramazan Şahin (Güreş)
2. Bahri Tanrıkulu (Tekvando)
3. Halil Akkaş (Atletizm) 

ANTRENÖR ÖDÜLLERİ

1. Mehmet Bedestenlioğlu 
(Voleybol)
2. Bülent Uygun (Futbol)
3. Ali Şahin (Taekwondo) 

HAKEM ÖDÜLLERİ

1. Ümit Sokullu (Voleybol)
2. Ender Büyükerşen (Güreş)
3. Soner Sivri (Tenis) 

YÖNETİCİ ÖDÜLLERİ

1. Özkan Kılıç (Banvitspor Ku-
lübü Başkanı - Basketbol)
2. Lucien Arkas (Arkas Spor 
Kulübü Başkanı - Voleybol)
3. Nasuf Dinçer (Fethiye Kürek 
Şubesi Yöneticisi - Kürek) 

ÖZEL ÖDÜL

Gündüz Tekin Onay (Futbol) 

JÜRİ ÖZEL ÖDÜLÜ

1. Sultan Hancıoğlu (Yelken 
Hakemi)
2. Ahmet Tulga (Sutopu Hake-
mi)
3. Pınar Ünlü - Mehtap Şimşek 
(Hentbol Hakemleri) 

Olimpiyat Meşalesi Ödülleri’nde 
Voleybol Damgası
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Çin’den Kanada’ya 
kadar hemen her 
ulustan voleybolcuyu 
misafir eden ligleri-

mizin artık Tayland’dan da 
konukları var. Konya Ereğli 
Belediyespor, voleybol tari-
himizde ilk kez olmak üzere 
iki Taylandlı sporcuyu sezon 
başında renklerine kattı.

Pleumgit Thinkaow (24) ve 
Malika Kanthong (20) Ereğli 
Belediyespor’un başarısı için 
ter döküyorlar. Türkiye’ye 
uzak, ancak Uzakdoğu’dan 
daha yakın ülke Tayland’da 
küçük yaşlarda (Malika 
10, Pleumgit 13) voleybola 
başlayan iki sporcu, günü-
müzün globalleşen transfer 
koşullarında Konya Ereğli’de 
bulmuşlar kendilerini.

İkili daha önce Rusya, Çin 
ve Vietnam’da voleybol 

oynamışlar. Sonra da ver 
elini Türkiye. Tayland, Çin 
veya Japonya’dan farklı özel-
likler taşıdığı için Türkiye’ye, 
Ereğli’ye alışmaları zor 
olmamış. Yemek kültürü 
veya yaşam kültüründeki 
farklılıklar performanslarını 
engellememiş.

İki sporcudan Pleumgit, 
Türkiye’yi çok sevdiklerini 
söylüyor. Değerli Kulüp 
Başkanı Fethi Ertekin takım 
arkadaşları ve Ereğli halkının 
da onları çok sevdiğini, ilgi 
gösterdiğini söylüyor. Özel-
likle çocuklar yollarını kesip, 
kendi dillerinde konuşmalarını 
istiyorlarmış; bunu da gülerek 
anlatıyorlar.

Pleumgit ve Malika boş 
zamanlarını internette aileleri 
ile görüşerek ve film izleyerek 
geçiriyorlar. Kentteki sosyal 

aktivitelere de katılıyorlar 
elbette.

Türkiye’nin çok güçlü bir 
voleybol ülkesi olduğunu, 
şimdiye kadar gördükleri en 
güçlü ligin burada yaşandığını 
ve Eczacıbaşı, Vakıfbank gibi 
kulüpler sayesinde ilginin 
arttığını anlatıyorlar. Ama 
yine de onların gönlünde 
Ereğli Belediyespor var. Ma-
lika başka takımlardan teklif 
alsalar bile Ereğli’yi tercih 
edeceklerini, seneye de kulü-
plerinde kalmak istediklerini 
söyleyip ekliyor:

“Burada mükemmel bir 
arkadaşlık ortamı var. Takım 
olarak büyük bir uyum 
içindeyiz. Yaşam kalitemiz 
ve tesisler de mükemmel. O 
nedenle buradan ayrılmayı hiç 
istemiyoruz.” 

Ereğlispor’un Taylandlı sporcuları Thinkaow ve Malika, 
takımlarında mutlu olduklarını, Türkiye’yi sevdiklerini, 
uyum sorunu yaşamadıklarını söylüyorlar

Ereğli’de İki Taylandlı
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Türkiye Voleybol Federasyonu Yönetim 
Kurulu’nun, iki yıllık görev süresi içindeki 
50. Toplantısı, Voleybol Federasyonu’nun 
kuruluşunun 50. Yılına denk geldi.

Toplantıda ağırlıklı olarak şu konular  
görüşüldü:

1. Federasyonun 50. Kuruluş Yıldönümü 
kutlamaları kapsamında yapılması karar-
laştırılan Voleybol Şûrası için çıkarılacak 
Yönergenin detayları, incelenmesi ve üze-
rinde değerlendirmeler yapılması, 

2. TVF Voleybol Hakemliği Talimatının Ulu-
sal Aday Hakemlerin Ulusal Hakem olabil-
me koşullarını düzenleyen 40.2. maddesi 
üzerinde, anlamı kuvvetlendirecek ve Ulu-
sal Aday Hakemlere uygulanacak saha de-
nemelerinin sayısını artırmayı sağlayacak 
bir ibare eklenmesine/değişiklik talimatı 
çıkarılmasına ilişkin görüş ve öneriler,

3.FIVB tarafından gündeme getirilen ya-
bancı oyuncu sayısındaki değişikliklerin 
Türkiye’ye etkilerinin değerlendirilmesi.

50. Yılda 50. Yönetim Toplantısı

2009 Erkekler Avrupa Şampiyonası ikinci 
koordinasyon toplantısı Ankara’da yapıldı. 
Türkiye Voleybol Federasyonu Başkanı Erol 
Ünal Karabıyık’ın başkanlığında yapılan 
toplantıya CEV’den Asbaşkan Riet Ooms, 
Avrupa Kupaları Komisyon Başkanı Pierre 
Mulheims, Komisyon Üyesi Maris Pekalis 
katıldı.

Türk delegasyonundan da Asbaşkan Akif 
Üstündağ, Genel Sekreter Recep Nurtanış, 

Genel Koordinatör Sezgin Kaymaz ve diğer 
ilgililer katıldı.

Ankara ve İstanbul’daki otellerle ASKİ Spor 
Salonu ve Abdi İpekçi Spor Salonu’nda ince-
lemelerde bulunan CEV heyeti ile önümüz-
deki yıl yapılacak organizasyonun detayları 
da yapılan toplantıda görüşüldü, yol harita-
sı çizildi; yapılacak faaliyetlerle ilgili görüş 
alışverişinde bulunuldu.

2009 Avrupa Şampiyonası Koordinasyon Toplantısı

Bizden Haberler
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IVB Yönetim Kurulu 
geçtiğimiz günlerde 
İsviçre’nin Lozan 
kentindeki merke-
zinde yaptığı toplan-

tılarda; 15 Haziran’da Dubai’de 
yapılacak olan kongrede karara 
bağlanmak üzere tüm federas-
yonlarda yabancı kısıtlaması ile 
ilgili bir teklifi onayladı.

Fakat maalesef konuyu iyi irde-
lemeyen bir çok yayın organımız; 
konu yürürlüğe girmiş gibi 
yayınlar yaparak özellikle kulüp-
lerin ve sporcuların kafalarını 
iyice karıştırdılar.

Peki, FIVB tarafından görüşü-
lerek ilk yapılacak kongreye 
onaylanmak üzere gönderilen 
teklif ne idi?

FIVB’nin Güney Amerikalı üyesi 
Brezilya tarafından getirilen 
teklif, yabancı sayısının kesin-
likle her federasyon için iki ile 
sınırlandırılmasını öngörüyordu. 
Fakat ne olduysa bu teklif dışa-
rıya sızdırıldı ve o andan itibaren 
FIVB’nin telefonları durumu 
protesto eden ve bu durumdan 
direkt olarak etkilenecek olan 
sporcular ve senelerdir voley-
bola büyük yatırımları olan 
Avrupalı kulüplerin yöneticileri 
tarafından yağmur gibi yağan 
telefonlarla kilitlendi.

Bunun üzerine FIVB yönetim 
kurulu geri adım atarak tasa-
rıyı 2+1 (2 yabancı sahada ve 
1 yabancı bench’te) ve Avrupa 

Birliği oyuncularının Avrupa içe-
risinde serbest dolaşımı olarak 
değiştirmek zorunda kaldı.

Peki, bu tasarının çıkartılma-
sında perde arkasında yatan 
sebepler nelerdi? 

FIVB’nin Güney Amerikalı üyesi 
Brezilya;  son birkaç yıldır yetiş-
tirdiği oyuncuların Avrupa’da 
oynamaları (ekonomik ve sosyal 
nedenlerle) nedeniyle TV yayın 
anlaşmalarını yapmakta zor-
lanmaya başladı. Bu nedenle de 
FIVB’ye baskı uygulayarak böyle 
bir kararın ardından oyuncu-
larının geri dönecekleri, daha 
mücadeleci bir lige sahip olarak 
voleybolun ekonomik pasta-
sından daha büyük dilimler alma 
çabası ve ümidi içindeler. FIVB 
ise çeşitli oy kaygıları ile Güney, 
Orta Amerika ve Afrika ülkele-
rinin oy potansiyeline güvenerek 
böyle bir tasarıyı gündeme getir-
mekten çekinmedi.

Tasarı için hazırlanan mazeret 
ise yerli sporcuların üst sevi-
yede oynama hakkının özellikle 
Avrupa liglerindeki profesyo-
nelleşme yüzünden ellerinden 
alınmalarıydı (Bu teoremin 
günümüz profesyonel sporla-
rının üst seviye liglerinin tüm 
limitasyonları göz ardı eden 
mantaliteleri ile ne kadar bağ-
daştığı tartışılır! Örnekler: NHL, 
NBA, Superbowl, İngiliz Premier 
Ligi, Euroleague, Uleb Cup, 
WTA).

Yabancı Sayısındaki 
Oylama Sıkıntı 

Yaratacak

Kolayca 
görüleceği 

üzere; kongreye 
götürülecek 

olan tasarı 
özellikle Avrupa 
Voleybolunun 90 

yıllık yatırımını 
tehdit eder şekilde 

gözüküyor. Bu 
durum CEV 
ile FIVB’nin 

yönetiminde söz 
sahibi Latinler 

grubunun arasını 
açacak mı? 

Nejat Sancak
FIVB Eğitmen/Antrenör

Makale
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Şimdi biraz da tasarı bu haliyle 
yürürlüğe girdiği takdirde kısa 
ve uzun vadede Avrupa Voley-
bolu açısından sonuçları neler 
olabilir? Bunları inceleyelim:

- Schengen serbest dolaşım 
statüsü dışındaki ülkelerin 
(Kuvvetli yerli oyuncu potan-
siyeli olan Rusya dışında; ki 
Rusya da 3 yabancı oyuncuyu 
liglerde ilk 6 da oynatmayı tar-
tışıyordu!) Avrupa Kupalarında 
dibe vurduğunu görürüz (Tür-
kiye, İsviçre, Sırbistan, Karadağ 
vb.). Çünkü karşılarına gelecek 
takımlar yine 7 yabancı ile 
oynayabilecekler!

- İsviçre’de ligler oynanamaz ya 
da veteranlar müsabakalarına 
dönüşür.

- Fransa’da boşalacak oyuncu 
kontenjanları; Afrika eski 
sömürgelerinden gelen oyuncu-
larla doldurulmaya çalışılır.

- Tümüyle Güney Amerika 
kaynağını kullanan İspanya, 
Portekiz gibi Avrupa’nın Latin 
kökenli ülkelerinde voleybol dibe 
vurur. 

- Sahaya 7 yabancı ile çıkan 
ve bu işi tamamen tanıtım için 
yapan küçük ülkelerin istisna 
takımları (Karadağ’dan Bud-
vanska Rivjera, Slovenya’dan 
Avrupa CEV Kupası Şampiyonu 
Auto Commerce Bled) voleybol 
sahnesinden çekilirler.

- En üst klastaki yabancı oyuncu 
fiyatları tavan yapar. 200.000 
Euroluk oyuncunun fiyatı 
500.000 Euro’ya çıkar. Orta sevi-
yedeki yabancı oyuncuların fiyatı 
düşer.

Alt seviye yabancı oyuncular 
piyasadan silinir!

- Kulüpler yerli sporcularına 
astronomik ücretler ödemek 
durumunda kalırlar. 50 Mil-
yara oynayan sporcu transfer 
sezonunda kapıyı 100 mil-
yardan açar.

- Kulüplerin bütçeleri en az 
yüzde 30 yüzde 40 daha yüksek 
olarak gerçekleşir.

- Sponsorlar, müsabaka kalitesi 
düşeceği için voleyboldan tam 
profesyonel yaklaşıma sahip 
sporlara kayarlar. Zaten çok zor 
sponsor bulabilen voleybol, özel-
likle Orta ve Kuzey Avrupa’da 
yaygın olarak oynanan hokey 
ve hentbol, Akdeniz ülkelerinin 
yayılmacı ve popüler sporu 
basketbol karşısında mevzi ve 
sponsor kaybeder.

- Pasaport vererek yabancı 
sporcuların “naturalize” 
edilmesi(millileştirilmesi) 
dönemi tekrar başlar.

- Basketbolda olduğu gibi; FIBA 
organizasyonlarının alternatifi; 
kendi kurallarını kendisi koya-
bilen ULEB gibi bağımsız üst 
seviye  kulüp birlikleri ve organi-
zasyonlar doğabilir.

- Yabancı oyunculara endeksli 
ciddi gelişim gösteren Arap 
Ülkelerinin (Arap Emirlikleri, 
Katar, Bahreyn) gelişim süreci 
liglerinin yavanlaşması ile 
yavaşlar. 

Dip not: İlk defa 2009 ve 2010’da 
düzenlenecek Dünya Kulüpler 
Şampiyonasına Dubai ve Katar 
ev sahipliği yapacak.

- Özellikle milli sporcularının 
gelişimi için Avrupa Liglerini 
kullanan Venezuela, Avus-
tralya, Amerika ve Kanada gibi 
federasyonlar ciddi sıkıntılara 
girecekler.

Kolayca görüleceği üzere; kong-
reye götürülecek olan tasarı 
özellikle Avrupa Voleybolunun 
90 yıllık yatırımını tehdit eder 
şekilde gözüküyor. Bu durum 
CEV ile FIVB’nin yönetiminde söz 
sahibi Latinler grubunun arasını 
açacak mı? 

Finansal gücü olmayan Latin ve 
Orta Amerika ülkeleri; dünya 
voleybolunun finans gücünün 
yüzde 90’ını elinde bulunduran 

Avrupa, Arap Yarımadası, Rusya, 
Japonya, Çin ve Uzakdoğu Asya 
ülkeleri (İlk defa düzenlenecek 
2010 Dünya Gençlik Olimpi-
yatlarına Singapur ev sahipliği 
yapacak) gibi ülkeleri daha ne 
kadar yönlendirebilir? 

Bursa’daki Challenge Kupası 
finallerinde görüştüğüm CEV 
İkinci Başkanı Sayın Jan Hronek 
kongrede onaylanabilecek bu 
kararın Avrupa voleybolunun 
altına konulabilecek dinamit 
etkisinde olacağını, Avrupa 
voleybolunun diğer rakip sporlar 
karşısında medyadaki rekabet 
gücünün kırılacağını, bunun 
da sponsorların voleyboldan 
kaçışıyla sonuçlanacağını açıkça 
beyan edişine şahit oldum.

Hatta Sn. Hronek; açıkça; tüm 
ülkelerin kulüplerinin memo-
randumlar hazırlayarak bu 
durumu CEV ve FIVB nezdinde 
protesto etmelerinin, CEV’in 
de bu protestoların temsil-
cisi olarak Dubai’de yapılacak 
olan kongrede dik ve tavizsiz 
bir tutumla FIVB’de bu tasarıyı 
gündeme getiren bloka karşı 
durmasının ve resmi tavrı sergi-
lemesinin en doğru yol olacağını 
ekledi.

Burada Türkiye’nin alacağı 
tavrın; en azından Avrupa kupa-
larında diğer Avrupa memleket-
lerinden geri düşmemek üzere; 
Schengen statüsünün (Avrupalı 
oyuncular için serbest dolaşım) 
voleybolda Türk takımları için 
de tanınmasının sağlanarak 
çifte standardın önüne geçil-
mesi şeklinde olması gerektiği 
kanaatindeyim.

Açıkça görüleceği üzere; söz 
konusu tasarı, kısa ve uzun 
vadedeki sonuçlarıyla; Dünya 
Voleybolunu Dubai’deki kong-
reden sonra, tasarı onaylansa 
da onaylanmasa da ciddi bir 
kamplaşmaya götürecek gibi 
görünüyor. 

Bakalım nehirler tersine akacak 
mı? Hep beraber göreceğiz. 

Makale
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Haber

Günümüz dünyasının kana-
yan yaralarından biri mül-
teciler ve onların sorunları. 
Türlü nedenlerle, çoğunlukla 
da baskıdan kurtulup, daha 
iyi yaşam koşullarına kavuş-
mak amacıyla ülke değiş-
tiren insanlar, aradıklarını 
hemen bulamıyor.

Bir başka ülkede, başka 
insanlarla yaşamak, başka 
bir dili öğrenmek, belki de 
geldikleri ülkedekinden daha 
da kötü yaşam koşulların-
da hayatlarını sürdürmek 
zorunda kalıyorlar.

Bol Bol Voleybol dergisi 
olarak konuya sporcular açı-
sından bakmak istedik. Türk 
Telekom’un üç yıldızı Tais-

mary Aguero, Makare Wilson 
ve Bahar Mert’e düşüncele-
rini sorduk. Taismary Aguero 
bir mülteci, Makare Wilson 
en çok iltica edilen bir ül-
kenin insanı olarak, Bahar 
Mert de bir göçmen olarak 
düşüncelerini açıkladılar.

Taismary Aguero 

Mültecilik konusunda neler 
düşünüyorsun? Senin serü-
venin nasıl gelişti?

İnsanlar çoğunlukla ekono-
mik açıdan sıkıntılar yaşadı-
ğında böyle kararlar alıyor-
lar. Başka bir ülkeye daha 
iyi bir hayat yaşayacaklarını 
düşünerek iltica ediyorlar.

Telekom’un 
Yıldızlarından 

Mültecilere Destek
Bir başka ülkede, 

başka insanlarla 

yaşamak, başka 

bir dili öğrenmek, 

belki de geldikleri 

ülkedekinden daha 

da kötü yaşam 

koşullarında 

hayatlarını 

sürdürmek zorunda 

kalıyorlar.

Bahar, Makare ve Aguero mültecilere 
destek hareketini yaparken
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Haber

Evet, ben de Küba’dan 
İtalya’ya giderek çok önem-
li bir karar aldım. Bütün 
ailemi orada bırakıp, daha iyi 
şartlarda yaşayabilmek için 
başka bir ülkeye iltica etmek 
çok büyük cesaret isteyen bir 
şeydi ve ben bunu yaptım. 

Gerçeği söylemek gerekir-
se de iltica kararını daha iyi 
koşullarda voleybol oynamak 
amacıyla değil, aşk için ver-
dim. Yani benim mülteciliğim 
kişisel bir karar sonrasında 
geldi. Ama sonradan vo-
leybolda da her şey iyi gitti. 
Hayatımda olumlu birçok 
değişiklik oldu. Hayatımda-
ki değişikliklere ve geriye 
dönüp baktığımda, Küba gibi 
bir ülkede yaşamaktansa 
İtalya gibi bir ülkeye git-
menin ne kadar isabetli bir 
karar olduğunu gördüm.

Elbette, başlangıçta her şey 
çok iyi gitmedi; zorlandığım 
anlar da oldu. Başka bir 
ülkede yaşamaya alışmak, 
o ülkeye adapte olmak ilk 
aşamada beni zorladı. Fa-
kat alışma dönemim uzun 
sürmedi. 

Türkiye’yi neden seçtin?

Türkiye’ye gelmeye pro-
fesyonel düşüncelerle ka-
rar verdim. Ayrıca Bahar 
faktörü de var. O çok yakın 
arkadaşım, ona inanıyor 
ve güveniyorum. Bahar’la 
dostluğumuz da Türkiye’ye 
gelmemde etkili oldu.

Türkiye’ye gelmekle iyi de 
yaptığımı düşünüyorum. 
Yeni bir çok arkadaşlar 
edindim, çok iyi oyuncularla 
aynı takımda oynama imkanı 
buldum. yeni birçok insanla 
oynama fırsatı yakaladım. 

İlerleyen kariyerimde böyle 
bir şans yakaladım için ken-
dimi iyi hissediyorum. 

Makare Wilson

Mülteciler hakkındaki gö-
rüşlerin neler?

Mültecilik; yeni bir yaşam, 
yeni seçenekler, aynı za-
manda da üzüntü... Umarım 
hepsi bir gün mutlu bir ha-
yata kavuşur. Çünkü onların 
bizden hiçbir farkı yok. 

Türk voleybolu hakkındaki 
görüşlerin?

Voleybolun burada oynanma 
biçimini seviyorum. Türk 
voleybolu her geçen gün-
de ileri gidiyor. Her geçen 
sezon kaliteli yabancı oyun-
cular transfer ediliyor ve 
Türk oyuncularla birlikte iyi 
takımlar oluşuyor. Bu takım-
lar da kulvarlarında başarılı 
mücadeleler veriyor. 

Burada olmaktan mutlu 
musun?

Türkiye’yi seviyorum. Babam 
annem, kızım kısacası tüm 
ailem burada yaşıyor; hepsi 
Türkiye’yi çok seviyor ve bu-
rada yaşamaktan çok mut-
lular. Türk mutfağına hayra-
nım, Ankara’yı ve İstanbul’u 
beğeniyorum. Türk insan-
larının misafirperverliği de 
beni büyülüyor.

Bahar Mert

Mültecilik hakkında görüş-
lerin neler?

Mültecilik, politik sebepler-
den başka ülkeye iltica eden 
kişilerdir bildiğim kadarıyla. 
Türkiye’ye 13 yaşında göç et-
tim, iltica etmedim ama, bi-

zim de göç etmemizin nedeni 
politikti. Annem ve babam 
milli takım oyuncularıydı, 
Bulgaristan’da Türk olarak 
oynuyorlardı. Ne kadar orda 
doğmuş olsalar da içlerinde 
hep bir Türkiye özlemi vardı. 
Türk bayrağının altında milli 
takımda oynamak onların en 
büyük hayaliydi; bu hayali ne 
yazık ki, gerçekleştiremedi-
ler. Ama ben onlar adınada 
başardım. 

Türkiye’ye göçte ne gibi 
zorluklar yaşadınız?

Elbette zorluklar yaşa-
dık. Türkiye’de “Bulgar”, 
Bulgaristan’da “Türk” olduk. 
13 yaşında bir çocuğun baş-
ka bir ülkeye gelmesi kolay 
kabullenilecek bir durum de-
ğil. Farklı bir kültür, farklı bir 
ülke... Türk olmama rağmen, 
birçok şeyi 13 yaşından son-
ra öğrendim. Bulgaristan’da 
maddi durumumuz iyiydi. 
Türkiye’ye göç etmemiz her 
şeye sıfırdan başlamamıza 
neden oldu. Fakat Türkiye’de 
daha rahat, özgür bir hayata 
kavuşmamız yaşadığımız 
bütün zorlukları unutturdu.

Bahar Mert kariyerini bi-
tirdikten sonra ne yapmak 
istiyor?

Şu anda voleybol okulum 
var, kariyerimi bitirdikten 
sonra onu devam ettirmek 
istiyorum. Antrenör olmayı 
düşünmüyorum. Fakat kendi 
kulübümü kurup voleybol 
hayatıma devam etmek isti-
yorum. Zaten bunun girişim-
lerine de başladım. 
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Türk voleybolunda son 
dönemlerde İzmir’den 
kuvvetlice Arkas 
rüzgârı esiyor. Başlan-

gıçta bir sponsorluk girişimi 
olarak başlayan serüven, son 
yıllarda en güçlü şampiyonluk 
adayları arasına katılmaya ka-
dar geldi. İki kez lig şampiyo-
nu olan, Türk sporuna çağdaş 
tesisler sunan, voleybolun 
geleceğine yatırım yapan, 
İzmir’de voleybola ivme kazan-
dıran Arkas Spor’u dergimizin 
sayfalarında konuk ettik.

Arkas’ta voleybolla 
ilgilenme fikri neden,  ne 
zaman ve nasıl şekillendi?

İlk olarak Körfez Spor Kulübü 
adıyla 1999/2000 sezonunda 
Voleybol İkinci Liginde faaliyet 
gösteren Arkas Spor, 2001 

yılında Saint Joseph Spor 
Kulübü, 2003 yılında da Arkas 
Saint Joseph ismini aldı. 2005 
senesinden bu yana ise Arkas 
Spor olarak başarılarını sür-
dürmeye devam ediyor. 

Arkas’ın voleybolla ilgilenme 
fikrinde Arkas Yönetim Kuru-
lu Başkanı Lucien Arkas ve 
Arkas Spor As Başkanı Ber-
nard Arkas’ın Saint Joseph 
Lisesi’nden mezun olmaları-
nın payı büyük. Zira Fransız 
okulları voleybola olan ilgisi ile 
tanınır. İkinci Lig’de mücadele 
eden Körfez Spor Kulübü o dö-
nemde Saint Joseph Lisesi’ne 
sponsorluk için başvurdu ve 
okulun eski mezunları teklifte 
bulundu. Önceleri destekleyici 
olarak voleybola adım atıldı. 
Ancak genç nesillerin daha 
sağlıklı yetişmeleri ve kötü 
alışkanlıklardan korunmaları 
için sporun en etkin yöntem-
lerden biri olduğunun sosyal 
bilinciyle 2005 senesinde kulü-
bün ismi Arkas Spor olarak 
değiştirildi. 

Arkas Spor, Arkas Holding’in 
pazarlama ürünü değil, bir 
sosyal sorumluluk projesidir.

Neden voleybol sorusu 
sorulduğunda ise cevap 
basit. Voleybolun, Arkas 
Yönetim Kurulu Başkanı 
Lucien Arkas ve Arkas Spor 
As Başkanı Bernard Arkas’ın 
lise yıllarında yaptığı bir 
spor olmasını ve voleybolun 
fiziksel çarpışmadan çok 
taktik mücadeleyi öne çıkartan 
centilmen ve kavgasız bir spor 
dalı olması. 

Kulübün başlangıçtaki 
hedefleri nelerdi, gelinen 
nokta hedeflerle  
örtüşüyor mu?

İlk önce sponsor olarak baş-
layan çalışma, takımın her 
sene yükselen performansı ve 
İzmir’in artan desteği sonucu 
kulübün bir okul takımı hava-
sından çıkarak, şehrin takımı 
olma yolunda ilerleme kaydet-
meye başladı. 

ARKAS:
Bir Sosyal Sorumluluk Projesi
Genç nesillerin 

daha sağlıklı 
yetişmeleri ve kötü 
alışkanlıklardan 
korunmaları için 
sporun en etkin 
yöntemlerden 
biri olduğunun 
sosyal bilinciyle 
2005 senesinde 
kulübün ismi 
Arkas Spor olarak 
değiştirildi. Arkas 
projesi pazarlama 
ürünü değil, bir 
sosyal sorumluluk 
projesidir

Haber
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İki sene üst üste Türkiye 
Şampiyonluğu, bu sene Indesit 
Avrupa Şampiyonlar Ligi’nde 
Türkiye’yi temsil etmemiz, ge-
çen yıl CEV Cup ve Top Teams 
Cup’ta çeyrek finale kadar 
yükselme başarımız, Holding 
personelinin desteklediği bir 
şirket takımı olma sınırları-
nı aşarak; kendi taraftarları, 
kendi ruhuyla bir şehir kulübü 
olma yolunda büyük adımlar 
atmamızı sağladı. Tüm bu 
başarılar hedef büyütmemize 
ve uzun dönemli planlar yap-
mamıza neden oldu. Hedef-
lerimizin başında, beş sene 
içinde Avrupa Şampiyonlar 
Ligi kupasını almak bulunuyor.

Ayrıca iki ana hedefimizi şöyle 
sıralayabiliriz.

Birincisi İzmir halkına sporun 
bir dalında yıllardır hasret 
kaldığı ulusal ve uluslararası 
başarıyı yaşatmak, yükselen 
bir değer olarak voleybolu 
sevdirmeye çalışmak.

İkincisi ve en önemlisi aileler 
ve çocuklara bu sporu sevdi-
rip, sağlıklı nesillerin gelişi-
mine destek olmak. Başarı, 
Arkas Spor’un bu iki amacına 
ulaşmasını sağladı. Şimdi de 
Arkas olarak bunu geliştirme-
ye çalışıyoruz.

Spor Kulübü’nün kalıcı olabil-
mesi için kendine ait bir spor 
kompleksi olması gerektiği 
bilinciyle inşa edilen Arkas 
Spor Tesisleri’nin yapımı şu-
bat 2008’de tamamlandı. İzmir 
Karşıyaka’da bulunan tesis-
lerde biri tribünlü olmak üzere 
iki adet spor salonu, doktor, 
hakem, antrenör odaları, 
duş, sauna, jakuzi, altyapı için 
konaklama ve sporcular için 
dinlenme odaları, Arkas Store, 
fizik tedavi, yoga, fitness, 
seminer salonu,kafeterya ve 
dinlenme alanları bulunuyor.

Tesislerimizden öncelikli 
olarak altyapı sporcularımız 

yararlanıyor. Altyapılardaki 
sporcu sayımız 700’e ulaştı. 

Arkasla birlikte voleybol 
İzmir’de ayrı bir ivme  
kazandı mı?
İzmir’in son yıllardaki spor-
tif başarılarının ve seyircinin 
branşlara olan katılımı pek de 
parlak değil. Futbol’da Süper 
Lig’de İzmir’den takım yok. 
Basketbol’da 1.Lig takımı sayı-
sı bire düştü. Bu da basketbo-
la olan ilgiyi azaltıyor. İzmir’e 
sportif anlamda özlediği ba-
şarıyı yaşatmak hedeflerimiz 
arasında. 

Arkas olarak voleybol sporuna 
katkı sağlamak için yolumuza 
devam ediyoruz. Sportif başa-
rının yanında Türk sporunun 
gelişimine katkıda bulunmak 
ve örnek sporcular yetiştir-
mek için Türkiye ve İzmir’deki 
yetenekleri keşfederek alt 
yapılara kazandırıyoruz. Alt 
yapıda yetişen sekiz oyuncu-
muz voleybol yıldız, Genç ve 
A milli takımlarda Türkiye’yi 
uluslararası alanda temsil 
ediyor. Milli takım aday kadro-
larına alt yapıdan davet edilen 
toplam Arkas Sporlu oyuncu 
sayısı bu sene 15’e ulaştı.  

Haber
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Elif Öz
Genç Milli Bayan Voleybol 
Takımı Menajeri

2007 Ağustos’unda Yıldız 
Milli takım olarak Ame-
rika üzerinden Meksika 
yolculuğumuz ve yaşa-

dıklarımız düşünülürse, Slovak-
ya yolculuğu bizim için oldukça 
basit geçti. 

Takımdan beklentiler büyüktü. 
Geçtiğimiz sene, Yıldız Kızlar 
kategorisinde Dünya İkincisi 
olarak bir ilki yaşatan takım 
olarak bunun devamlılığının 
beklendiğinin farkındaydık. 
2007’de katıldığımız altı turnu-
vadan elde edinilen izlenimler 
ufkumuzu biraz daha genişlet-
mişti; her konuda tedbirli ve 
tedarikliydik. 

Türkiye Genç Milli Bayan Vo-
leybol Takımı her maça Avrupa 
Şampiyonası finallerini düşü-
nerek çıktı. Eylül’de İtalya’ da 
yapılacak Avrupa Şampiyonası 

bile bizim için bir basamaktı. 
Bir taraftan alınan derecelerin 
tesadüf olup olmadığını merak 
edenler, diğer taraftan belir-
lenen hedeflere ulaşmak için 
titizlikle çalışan koca bir ekip... 

Elbette, bu ekip sadece oyuncu-
lar ya da teknik heyetten ibaret 
değildi. Federasyonda bu takım 
ve ülküleri için çalışanları da 
unutmamak lazım. Elemeler-
de dikkati çeken bir nokta da 
formasında reklam taşıyan tek 
ülke olmamızdı. 

Slovakya’da organizasyon 
açısından eksiklikler vardı. Bu 
eksiklikleri gördüğümüzde ve 
Türkiye’de ev sahipliği yaptığı-
mız turnuvaları düşündüğümüz-
de; organizasyon konusunda ne 
kadar ileride olduğumuzu bir 
kez daha gördük. Tek hedef için 
birbirine kenetlenmiş ve daha 
önce bu ruh sayesinde Dünya 
İkinciliğine imza atmış bir takım 
olarak; sırasıyla Romanya, 
Litvanya, Hollanda, Avusturya 

ve Slovakya’yı zorlanmadan 
yendik. Turnuvada set verme-
den birinci olarak Genç Kızlar 
Avrupa Şampiyonası Finallerine 
gitmeye hak kazandık. 

Supervisor Mr. Carvalho ve 
gözlemci Mr.Lecnik’in turnuva 
sonrası teknik ekibi tebrikleri 
sırasında “İnanılmaz iyi bir takı-
mınız var. Sadece ilk altı değil, 
her oyuncu birbirinden kıymetli. 
Maçta yaptığınız oyuncu deği-
şikliklerinde giren oyuncular 
çıkan oyuncuları hiç aratmadı. 
İtalya’ da başarılarınızın deva-
mını dileriz” diyerek takımımızla 
ilgili görüşlerini dile getirdiler. 

Böyle konuştular; çünkü her 
maç oyuncu değişiklikleri ve 
sahaya giren ilk altı farklılıkları 
gibi taktik durumlar rakipleri 
oldukça zor duruma soktu. 

Gelinen noktada oyuncuların 
yanı sıra; Bayan Milli Takımlar 
Koordinatörü Cengiz Göllü, A 
Milli Bayan Takımı Antrenörü 
Alessandro Chiappini, Genç 
Bayan Milli Takımı Antrenörü 
Mehmet Bedestenlioğlu, Yar-
dımcı Antrenör Bülent Güneş, 
İstatistiker Alper Hamurcu, 
Doktor Eray Alpan, Masör 
Sibel Kahyalıoğlu’nun da büyük 
emekleri ve katkıları vardı. 

Turnuva öncesi ve süresince 
her zaman fiziki olarak yanı-
mızda olmamalarına rağmen 
Federasyonda çalışan arkadaş-
larımız, Voleybol Federasyonu 
Yönetim Kurulu Üyeleri ile Baş-
kanımız Erol Ünal Karabıyık’ın 
desteklerini her zaman yanı-
mızda hissetmemiz gücümüzü 
artırdı. 

Genç Kızlarımız Set 
Vermeden Finalist

Genç Bayanlar

Dünya İkinciliğine imza atmış bir takım olarak; 
sırasıyla Romanya, Litvanya, Hollanda, Avusturya ve 
Slovakya’yı zorlanmadan yenip, set vermeden birinci 
olarak Genç Kızlar Avrupa Şampiyonası Finallerine 
gitmeye hak kazandık. 
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Serter Oran
Genç Milli Erkek Voleybol 
Takımı Menajeri

Eleme müsabakaları 
için 1,5 ay öncesinden 
çalışmaya başlayan 
Ay-Yıldızlı gençler 

turnuva öncesinde Maliyespor, 
Rize Fındıklı ve Havagücü ile 
hazırlık karşılaşmaları yaparak 
hazırlıklarını tamamladı. Kamp 
süresince tüm takımın bir araya 
gelerek düşünce ve fikirlerini 
paylaşmaları büyük bir dayanış-
ma örneği olduğu gibi hedefe 
kilitlenildiğinin de göstergesiydi. 

Turnuvaya katılan takımların 
güçleri birbirine denk sayılırdı. 
Polonya ve Almanya fiziki 
açıdan ön plana çıksa da 
mücadele gücü bakımından tüm 
takımlar eşit seviyedeydi. Genç 
Erkekler açılışı Yunanistan 
maçı ile yaptı. 83 dakika süren 

mücadelede Genç Milliler fazla 
zorlanmadan 3-0 kazandı. Bu iyi 
bir başlangıçtı.

İkinci gün rakibimiz 
Polonya’ydı. İlk sette başa baş 
mücadele vardı. 22-20 skor 
avantajı da yakalayan giren ta-
kımımız, savunmada yaptığı ba-
sit hatalarla seti 25-23 kaybetti; 
bu da müsabaka için önemli 
bir dönüm noktası oldu. Çünkü 
ikinci seti 25-17 gibi bir skor-
la kazanan Milliler, ilk setteki 
basit hataları yapmamış olsaydı 
maçın 3-0 lehimize bitmesi iç-
ten bile değildi. Sonraki iki seti 
kazanan Polonya maçtan 3-1 
galip ayrılan taraf oldu. İkinci 
gün sonunda Türkiye üçüncü-
lük koltuğuna oturdu. 

Üçüncü gün ev sahibi Almanya 
karşısına çıkan Gençlerimiz yine 
iyi bir mücadele sergiledi. İlk 
seti 25-14 gibi farklı bir skorla 
kaybetmeleri konsantrasyon 
sorunu yaratmadı, çabuk topar-
lanan Gençler ikinci seti güzel 
bir oyunla 25-22 kazandı. 3. ve 4. 
setlerde seyirci desteğini arka-
sına alan Almanya maçı 3-1 ka-
zanarak liderliğini sürdürdü. Bu 
maçta önce sevindirici sonra da 
üzücü bir olay yaşadık. Sevindik 
çünkü Berlin Konsolosluğundan 
çalışanlar Milli Takımımızı des-
teklemeye geleceklerini telefonla 

bildirdi. Orada yalnız olmadığı-
mızı bilmek güzel bir duyguydu. 
Üzüldük çünkü aynı çalışanlar 
maçtan sonra yanımıza dahi 
uğramadan salondan ayrıldı. 

Turnuvanın dördüncü günü 
Milli Takımımız için bir dönüm 
noktasıydı. Ukrayna’nın nefe-
sini ensemizde hissediyorduk. 
Ukrayna ile yapacağımız kar-
şılaşma son şansımızdı. Genç-
ler bu şansı iyi kullandı. 130 
dakika süren mücadeleyi Milli 
Takımımız tie-break setinde 
kazanmasını bildi. 

Turnuvanın son gününde Genç 
Milliler Letonya ile karşı karşıya 
geldi. Karşılaşmayı 3-1 kazanan 
Ay-Yıldızlı takım turnuvayı 8 pu-
anla üçüncü sırada tamamladı.

Çek Cumhuriyeti’nin Brno 
kentinde 30 Ağustos-08 Eylül 
2008 tarihleri arasında yapıla-
cak olan Genç Erkekler Avrupa 
Şampiyonasına katılabilmek 
için önümüzde sadece üç maç 
kaldı. 3.tur müsabakaları 11-13 
Temmuz 2008 tarihleri arasın-
da oynanacak. E Grubunda yer 
alan Milli Takımımız Bulgaris-
tan, Beyaz Rusya ve Estonya 
ile karşılaşacak. Grupta ilk iki 
sırayı alan takımlar finallere ka-
tılma hakkını elde edecek. Genç 
Erkek Milli Takımı için Brno’ya 1 
kaldı.  

Brno’ya ‘1’ Kala

Genç Erkekler

Genç Milli Erkek 
Voleybol Takımı 
Avrupa Şampiyonası 
finallerine vize 
alabilmek için 
gittiği Almanya’dan 
umutlarını üçüncü 
tur müsabakalarına 
taşıyarak döndü.
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Makale

2008-2009 yılında lig-
lere katılacak bayan 
ve erkek takımları 
uyarmak istiyorum!

Artık spor dalımız voleybolun 
da ekonomik alanda gerçekçi 
olması, bunu da hepimizin 
bilmesi gerekiyor. Voleybolda 
ekonominin spor salonların-
daki heyecanlı maçlarımız 
kadar önemli olduğunu yapı-
lacak yıllık bütçelerin her 
ayrıntının düşünülerek yapıl-
masının tek şart olduğunu 
tüm kulüplerimiz bilmek 
mecburiyetindedirler. 

Kaldı ki önümüzdeki sezon 
Avrupa federasyonlarının 
tümünün bizim ligimizi takip 
edeceğine şimdiden kesinlikle 
inanıyorum. Üstlendiğimiz 
2009 erkekler Avrupa Şam-
piyonası herkesi çok ilgilen-
direceğinden, ligimiz de bir o 
kadar takip edilecek, mercek 
altında tutulacaktır.

Ligimizin dört dörtlük organize 
edilmesi, eksiksiz oynanması 
hepimiz için çok önemlidir. 
Ligimizin sağlıklı ve heye-
canlı geçmesi ileriye yönelik 
olumlu etkiler yapacaktır. 
Bir de seyirci adedinin art-
masını önemsiyorum. Hem 

kulüplerimiz hem de federas-
yonumuz sayesinde bu işin 
de üstesinden gelinir inancını 
taşıyorum. 

Önümüzdeki sezon; sene 
başında, sene ortasında veya 
hatta yılın sonunda ligden 
çekilen takım olmaması 
gerekmektedir. Bunun için 
de bütçelerin çok ama çok iyi 
hazırlanması; bunun takibi ve 
tatbiki en büyük şarttır. 

Erkekler liginin çok iyi hazır-
lanması Milli Takımımız için 
verilecek araların sezon 
başlamadan evvel kulüplere 
bildirilmesi de Federasyona 
düşen vazifelerden en basta 
gelenidir. Kulüplerimizin de bu 
tip aralardan istifade etmesi, 
oyuncularını Milli Takıma 
Federasyonla diyalog içinde 
göndermesi de başka bir 
koşuldur.

2009 Avrupa erkekler Şam-
piyonası tüm Türk voleybol 
camiası için bir penceredir. Bu 
pencerenin camlarını kır-
madan hatta ve hatta kirlet-
meden açıp kapatmamız kendi 
elimizde..

Gelin şu işi hep birlikte 
becerelim.

Ekonomi, 
Federasyon, 
Kulüplerimiz

Önümüzdeki 
sezon; sene başında, 
sene ortasında veya 

hatta yıl sonunda 
ligden çekilen 

takım olmaması 
gerekmektedir. 

Bunun için de 
bütçelerin çok ama 

çok iyi hazırlanması; 
bunun takibi ve 

tatbiki en büyük 
şarttır

Saffet Eraybar
Voleybol Uzmanı 
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2. Lig’den Haberler

8-9-10 Mart tarihlerinde Aydın’da 
yapılan Bayanlar 3. Lig 2 Etap 
Yükselme karşılaşmaları sonu-
cunda da Tarımspor, Göztepe, 
Karabük Belediyesi, SGK, MKE 
Ankaragücü ve DSİ Nilüferspor 
İkinci Lige yükseldiler.

Karşılaşmalar Aydın Merkez ve 
Mimar Sinan Spor Salonlarında 
yapıldı. Üç gün süren karşılaş-
malara seyirciler büyük ilgi gös-
terdi.

Son gün maçlarının ardından 
düzenlenen ödül töreninde mü-
sabakaları izleyen Voleybol Fe-
derasyonu Başkanı Erol Ünal 
Karabıyık, Aydın Valisi Mustafa 
Malay, İl Emniyet Müdürü Yılmaz 
Orhan, GSGM İl Müdürü Cevat Er-
can mutlu sona ulaşan takımlara 
plaket ve ödüllerini sundular.

Bayanlarda İkinci Ligin Yeni Takımları

Bayanlar yükselme maçlarından sonra oluşan puan 

tabloları şöyle:

I. Grup: TarımSpor - Göztepe

Takımlar O G M A.S V.S P S.AV
Tarımspor 3 3 0 9 2 8 4,500

Göztepe 3 2 1 8 3 7 2,667

II. Grup: Karabük Belediye - SGK

Takımlar O G M A.S V.S P S.AV
Karabük Bld. 3 3 0 9 2 9 4,500

SGK 3 2 1 7 5 6 1,400

III. Grup: MKE Ankaragücü - DSİ Nilüfer Spor

Takımlar O G M A.S V.S P S.AV
MKE Ankaragücü 3 3 0 9 0 9 Max.

DSİ Nilüfer Spor 3 2 1 6 6 5 1,000

3. Lig İkinci Etap Müsabakaları 
sonunda erkeklerde İkinci Lige 
yükselen takımlar belli oldu.

7-8-9 Mart tarihlerinde Denizli’de 
Gümüşdere ve Merkez Spor Sa-
lonlarında yapılan erkekler yük-
selme müsabakalarında grup-
larında ilk iki sırayı alan Arkas, 
Melikgazi Belediyesi, Sivas Sağ-
lıkspor, İzmir Denizspor, Eğirdir 
Belediyesi ve Diltaş Eğitim Ku-
rumları önümüzdeki sezon İkin-
ci Lig’de mücadele etmeye hak 
kazandı.

Denizli halkının yoğun ilgisi, mü-
sabakalara katılan takımların 
seyircilerinin coşkusu üç günlük 
mücadeleyi bir voleybol şenliği 
haline getirdi. 

Voleybol Federasyonu Başkanı 
Erol Ünal Karabıyık’ın da izlediği 
karşılaşmalar sonrasında İkinci 
Lig’e çıkma başarısı gösteren ta-
kımların sevinçleri plaket ve ödül 
çekleri ile taçlandırıldı.

Erkeklerde İkinci Ligin Yeni Takımları

Erkeklerde puan durumu şöyle oluştu: 

I. Grup: Arkas Spor - Melikgazi Belediyesi

Takımlar O G M A.S V.S P S.AV
Arkas Spor 3 3 0 9 2 9 4,500

Melikgazi Bld. 3 2 1 7 5 6 1,400

II. Grup: SağlıkSpor - Deniz Spor

Takımlar O G M A.S V.S P S.AV
Sağlık Spor 3 2 1 8 5 7 1,600

Denizspor 3 2 1 7 5 6 1,400

III. Grup: Eğirdir Belediye- Diltaş Eğitim Kurumu

Takımlar O G M A.S V.S P S.AV
Eğirdir Bld. 3 3 0 9 2 8 4,500

Diltaş Eğt. Kurumu 3 2 1 8 4 7 2,000
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Bizden Haberler

Milli Takımda, Galatasaray’da, spor basınında adı 
her an voleybolla anılan, “Bay Voleybol”, “Yerçe-
kimine karşı koyan adam” olarak da bilinen De-
ğer Eraybar hayatını kaybetti.

İstanbul’da 1936 yılında doğan Değer Eraybar, 
voleybolla Galatasaray Lisesi’nde oynarken ta-
nıştı. O sevda kendisini ölene dek bırakmadı. 

Voleybol kariyeri boyunca sadece Galatasaray 
forması giyen Değer Eraybar, 101 kez milli olur-
ken, 100 barajını aşan ilk Türk oluyordu. Usta, 92 
kez de Milli Takım kaptanı olarak sahaya çıktı.

Aktif sporu bıraktıktan sonra antrenörlüğe baş-
layan Değer Eraybar, milli takımların yanı sıra 
İsveç’in Norköpping takımını da çalıştırdı ve İsveç 
Ligi’nde ikinci oldu.

Değer Eraybar aynı zamanda Türkiye Spor Yazar-
ları Derneği üyesiydi.

Vala Somalı’nın kaleminden Değer Eraybar

“1966 Dünya Şampiyonası” münasebetiyle, 
Budgoviç’de yapılan grup maçlarında, Türkiye-
Moğolistan ile oynuyordu. Bir önceki Hollanda 
karşılaşmasında varlık gösteremeyip 3-0 yeni-
len Ay-Yıldızlı Takım, ikinci maçında adeta kim-
lik değiştirmişti. İlk üç sette 2-1 öne geçtiği maç 
süresince, taraflı-tarafsız kendilerini izleyen tüm 
seyircilere, ortaya koyduğu modern voleybol ile 
parmak ısırtmıştı heyecandan...

Türk Milli Voleybol Takımı, bu prestij maçında 
dördüncü seti de daha ilk anlardan itibaren le-
hine dönüştürmüştü Moğollar önünde... Çünkü 
hiç hesapta olmayan ve arkadaşlarına, klasını 
konuşturarak “DOPİNG” olan biri vardı takımda.. 
Bir piyanist, bir keman ustası kadar hassas par-

maklarıyla, smaçörlere mükemmel paslar atı-
yor, file üstü blok müdafaada olduğu kadar geri 
savunmada da en verimli, en güzel hareketleri 
yapıyordu maç başından beri... Bazen balansiye, 
genellikle de attığı tenis servislerle yolladığı top-
lar 280 gramlık bir meşin yuvarlak değil de, ade-
ta bir top mermisi gibi düşüyordu rakip alana... 
Hele hiç umulmadık anlarda, file üstüne yükselip 
de, sürpriz smaçlarından birini yapmadan önce, 
rakip alandaki oyuncuların boşluklarını gözleye-
bilecek kadar havada vücudunu tutabilmesi, iz-
leyiciler kadar otoriteleri de hayrete düşürüşor-
du... Dünya voleybol klasmanında belirli bir yeri 
olan Moğolistan önünde, Türkiye’yi 3-1 galibiyete 
götüren bu komple voleybolcu, yıllarca Sarı-Kır-
mızılı Armada’yı da sırtlayan, şampiyonluklara 
ve sürekli zaferlere taşıyan Değer Eraybar’dan 
başkası değildi tabii... Moğolistan maçı sonrası, 
Çekoslovak gözlemcinin, basın mensuplarına 
“Bu adam, yer çekimi kanununu alt üst etti” de-
diği Değer Eraybar, gerçekte bu seyahate Milli 
Takım Antrenörü Murafa’nın yardımcısı olarak 
katılmıştı. Pasör Tunç Kurtböke, maçlara bir gün 
kala antrenmanda ters bir hareket yapıp kolunu 
kırınca, Murafa’nın ısrarlarına dayanamamış ve 
zorunlu olarak takımda yer almıştı...

1965-1966 sezonlarında biraz teklediği için eleş-
tiriliyordu. Hatta “Yaşlandı, artık oynayamaz” 
teşhisini koyanlar bile olmuştu... Etkilenmişti 
bu durumdan. Nitekim Antrenör Murafa’nın yar-
dımcılığını kabul etmesi de bu yüzden olmuştu... 
Fakat en kritik bir zamanda, hele Ay-Yıldızlı ar-
manın prestiji söz konusu olduğu bir maçta, gö-
revden kaçmamış, ayrıca ortaya koyduğu süper 
oyunuyla takım arkadaşlarına moral kaynağı ol-
muştu...

“Bay Voleybol” Artık Yok



47

Voleybol Camiası tarafından sevilen ve be-
nimsenen, milli maçlarda birlikte söylenen 
“Filenin Sultanları/Aslanları” Marşının 
bestecisi Umut Özbek’e Voleybol Federas-
yonu Başkanı Erol Ünal Karabıyık tarafın-
dan şükran plaketi verildi.

Antalya Devlet Opera ve Bale sanatçısı olan 
Özbek plaketini alırken, bugüne kadar bir-
çok pop, rock ve opera eseri bestelediğini, 
Milli Takımlar için bestelediği bu marşın 
kendisine gurur ve sevinç verdiğini söyle-
yerek duygularını dile getirdi.

Umut Özbek, kendisine bu fırsatı tanıdığı 
için TVF Başkanı Erol Ünal Karabıyık’a te-
şekkür etti.

Filenin (Sultanları ve Aslanları) marşının sözleri:

BALKANLAR, AVRUPA, DÜNYADA VARIZ
FİLE ÜZERİNDE ETTEN DUVARIZ
AY YILDIZLI FORMAMIZLA GURUR DUYARIZ
TÜRKÜZ BİZ FİLENİN SULTANLARIYIZ/ASLANLARIYIZ

SAHAYA ÇIKINCA RAKİPLER TİTRER,
ALINIR SAYILAR HEP BİRER BİRER
HİÇ EĞİLMEZ BAŞLAR, BÜKÜLMEZ BELLER
TÜRKÜZ BİZ FİLENİN SULTANLARIYIZ/ASLANLARIYIZ
GÜNEŞ GİBİ PARLAYAN AY YILDIZLARIZ

Voleybol Marşının 
Bestecisine Şükran 

Plaketi

Voleybol Federasyonu, Türkiye’de voleybo-
lun alt yapısını geliştirme ve tabana yayma 
programı çerçevesinde Antalya’da 161 katı-
lımcıyı ağırladı.

28 İl Temsilcisi ve 127 Antrenörün da-
vet edildiği gelişim seminerinde yetenekli 
sporcuların gözden kaçırılmaması ve voley-
bola kazandırılmaları amacıyla geçen sene 
16 ilde başlatılan faaliyetin geliştirilmesi 
planlandı.

Başkan Erol Ünal Karabıyık’ın da katıldığı 
seminerde gelişim planının değerlendir-

mesi yapıldı ve ileri aşamaları hakkında an-
trenör ve il temsilcilerine bilgi verildi.

2008 yılından itibaren 39 ilde uygulanacak 
olan alt yapı çalışmaları sonunda Temmuz 
ayında Ankara’da 48 Erkek, 48 Bayan takı-
mından toplam 1152 sporcunun katılacağı İl 
Karması Şenliklerinin ikincisi yapılacak ve 
tıpkı geçen yıl olduğu gibi buradan seçilen 
sporcular kademe kademe elendikten son-
ra yaz gelişim kamplarına alınarak Yıldız 
Milli Takımların yetenek havuzlarına katı-
lacak.

Voleybolun Tabana Yayılması İçin Çalışmalar Sürüyor

Bizden Haberler
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Voleybol sporunun tabana yayılması, mev-
cut durumdan daha da ileri gidilmesi için 
görüş ve önerilerin değerlendirildiği; Tür-
kiye Voleybol Federasyonu Eğitim Kurulu 
tarafından düzenlenen “Beyin Fırtınası” 
toplantısı Ankara’da yapıldı.

Türkiye Voleybol Federasyonu Başkanı Erol 
Ünal Karabıyık, TVF Eğitim Kurulu Koordi-
natörü Prof. Dr. Ziya Selçuk, TVF İcra Ku-
rulu Başkanı Sezgin Kaymaz, TVF Eğitim 
Kurulu Genel Sekreteri Oktay Orkunoğlu, 

Erkek Milli Takımlar Koordinatörü Semih 
Oktay, Bayan Milli Takımlar Koordinatörü 
Cengiz Göllü, Bayan Milli Takım Antrenö-
rü Alessandro Chiappini, Prof. Dr. Mustafa 
Karahan, Prof. Dr. Şefik Tiryaki, Yrd. Doç. 
Dr. Ziya Koruç, Yrd. Doç. Dr. Sema Alay, 
Plaj Voleybolu Koordinatörü Erkal Taş, Gazi 
Üniversitesi’nden Cengiz Akarçeşme, Salih 
Tavacı ve Barbaros Çelenk’in katılımlarıyla 
yapılan toplantıda gündeme alınan ve üze-
rinde tartışılan konu başlıkları şöyle:

Voleybolda yetenek seçimi, voleybolun yaygınlaşması,

Antrenör, hakem ve sporculara yönelik eğitim programları,

Eğitim araç ve gereçlerinin geliştirilmesi,

Kulüp kategorilerinin değerlendirilmesi, Vizyon projelerinin geliştirilmesi ve AR-GE 
çalışmaları

Voleybol şurasının toplanması.

Gündem maddelerinin detaylı olarak tartışıldığı Beyin Fırtınası toplantısında üzerinde 
uzlaşılan konuların zaman geçirmeden uygulanması için harekete geçilmesi de karara 
bağlandı.

Voleybolun Gelişimi İçin “Beyin Fırtınası”

Bizden Haberler






